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Вождовац постаје 
лепше место за живот!

Из речИ у дела!

Пут којим иде наш Вождовац поплочан је одговорним и преданим радом, спремношћу да 
решавамо проблеме који су се деценијама таложили, бригом о безбедности и условима у којима 

наша деца одрастају, борбом за лепшу будућност и потребом да нам у томе помогнете. 
Вождовчани, будите део нашег тима на путу развоја којим смо кренули. Циљ је да заједно успемо!
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Савић
Александар

ПредСедник ГрАдСке 
ОПштине ВОЖдОВАЦ

n  Дали смо 
вам реч.

n  Речи 
претварамо 
у дела.

n  Испуњавамо 
предизборна 
обећања.

n  Оправдавамо 
поверење 
нашег 
премијера.

n  Вождовац 
постаје лепше 
место за живот.

 Драги моји Вождовчани,
НА ПРАГУ НОВЕ ГОДИНЕ и на половини мандата који сте нам поверили, дужност ми је и 

жеља да вам се обратим.
Као истински представници ваше политичке воље, са великом обавезом и моралном 

одговорношћу према вама и премијеру Александру Вучићу, потрудили смо се да 
испоштујемо принципе домаћинског пословања и организованог менаџмента, радећи на што 
квалитетнијем пружању услуга сваком нашем становнику и побољшању услова за живот и рад, 
а привредницима за перспективан и динамичан развој. 

ЗАХВАЉУЈУЋИ ТИМСКОМ РАДУ, ефикасности и ефективности свих запослених, од 
службеника до руководства, остварили смо видљиве и мерљиве резултате. Променили смо 
начин на који се до недавно радило, између осталог, поставивши вас у центар свакодневног 
нашег рада и бриге, уместо деклеративног набрајања и презентовања власти и моћи.

НАШ ВОЖДОВАЦ, који сви ми на првом месту волимо, општину у којој живимо и 
радимо, био то подавалски или градски део, желимо да променимо на боље. И то чинимо 
скоро пуне две године. То ћемо чинити и убудуће, настављајући са штедњом, одговорним 
односом премa вашем новцу, радном дисциплином свих запослених, непрестаним залагањем 
за сваки део наше општине, повећањем опсега активности у складу са економском ситуацијом 
у којој се цело наше друштво налази. 

ОТКУДА НАМ  СНАГА? Управо из те љубави према општини у којој живимо и радимо, 
црпимо снагу коју улажемо у њен бољитак.

Реализовали смо у протекле две године и започели бројне капиталне пројекте из 
области саобраћаја, комуналне инфраструктуре, школства, здравства.... Пројекте од виталне 
важности за наш Вождовац.  Пројекте о којима претходне власти нису ни размишљале. А ми 
нећемо престати да радимо све док не реализујемо започето и не остваримо замишљено. 
Да бисмо реализовали започето и остварили замишљено, потребна нам је ваша помоћ и 
подршка. Потребно је да и ви будете део нашег тима. Заједно са вама решићемо проблем 
водоснабдевања у целом Рипњу. Заједно са вама завршићемо изградњу новог Кумодрашког 
колектора. Заједно са вама изградићемо Јелезовачки колектор. Заједно са вама решићемо 
проблем канализације у свим подавалским насељима. Уз вашу подршку асфалтираћемо 50 
улица у години која долази. Подржите нас на путу којим смо кренули вредним и одлучним 
корацима, са једним и јединим циљем – да нашој деци, нашој младости, генерацијама које 
долазе, онима за које живимо и за које стварамо – створимо пристојан живот и обезбедимо 
им благостање. Нека наши наследници буду поносни на нас и нека следе пример одговорног, 
преданог и заједничког рада за боље и лепше сутра. 

Вождовац постаje лепше место за живот!

СРЕЋНИ ВАМ НОВОГОДИШЊИ 
И БОЖИЋНИ ПРАЗНИЦИ!

Ваш председник,
Александар Савић

ГРАДСКА ОПШТИНА
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Након годину дана радова, 31. јула 2015. године, 
свечано је за саобраћај отворена Улица војводе Степе. 
Реконструисану улицу обишao je градоначелник 
Београда Синиша Мали, који  je резултате радова 
посматраo са руководством ГО Вождовац, возећи се 
трамвајем од Трошарине до Вождовачке цркве. 

Након вожње, Синиша Мали је обишао преуређени 
парк код Вождовачке цркве и захвалио великом броју 
присутних грађана Вождовца на стрпљењу које су имали 
током извођења радова. Најавио је и да ће у гарантном 
року од две године бити извршена додатна побољшања. 

Градоначелник је истакао да је ЈКП „Зеленило-
Београд“ преуредило 39 паркића и игралишта дуж 
Војводе Степе, као и да су постављене  чесме, што је 
посебно важно малишанима који се играју у парковима. 

Ова прометна вождовачка улица у претходних 
дванаест месеци је знатно измењена – трамвајска пруга 
је премештена на средину саобраћајнице, постављена је 
нова саобраћајна опрема и сигнализација, преуређене су 
телекомуникационе и електроенергетске инсталације, 
улично осветљење и топловодна мрежа.

НОВИ ИЗГЛЕД УЛИЦЕ ВОЈВОДЕ СТЕПЕ

 ХВала ГраЂаНИМа На СТрПЉеЊу ХВ
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РАВНОМЕРАН РАЗВОЈ ГРАДСКОГ И ПРИГРАДСКОГ ДЕЛА    ВОЖДОВЦА ПРИМАРНИ ЦИЉ ОПШТИНСКОГ РУКОВОДСТВА

за аСФалТИраЊе 
НеКаТеГОрИСаНИХ ПуТеВа

МИлИОНа
45

Општина Вождовац ове године издвојила је 

45 милиона динара за асфалтирање 

19 некатегорисаних путева, укупне дужине 

3,5 километра у подавалским насељима Кумодраж, 

Раковица село, Пиносава, Бели Поток и РипањТЕКЕРИШКА УЛИЦА 
У КУМОДРАЖ СЕЛУ 
АСФАЛТИРАНА 
ПОСЛЕ 15 ГОДИНА

На захтев мештана насеља Кумодраж 
села, асфалтиране су улице: Божићна 
-  крак 1 и 2, Текеришка, Јужна, Ружа и 
Јоргована - први и други део.

Почетак радова на асфалтирању 
обишли су градски менаџер Горан 
Весић и председник  Градске општине 
Вождовац, заједно са сарадницима. 
Градске и општинске челнике дочекали 
су бројни задовољни грађани. 

Председник ГО Вождовац 
Александар Савић подсетио је да су ови 
радови  резултат добре сарадње Града 
Београда и општине Вождовац. 

- Општина ће настојати да уложи 
што више средстава у водоводну, 
канализациону мрежу и путну 
инфраструктуру, а доказ за то је и 
асфалтирање Текеришке улице која 
није рађена 15 година - нагласио је 
Савић.

ТЕКЕРИШКА
УЛИЦА

ЈУЖНА УЛИЦАЈУЈУ

БОЖИЋНА УЛИЦАБОБОБО ИЋНА УЛИЦАИЋНА УЛИЦА

УЛИЦА 
ЈОРГОВАНА
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аСФалТ СТИЖе дО СВИХ делОВа ОПШТИНе

Мештани Пиносаве изразили су захвалност челницима Општине што су 
у најкраћем року предузели потребне мере како би Улица 6. нова коначно 
добила асфалт. За њих је овакав подухват надлежних од великог значаја, јер 
ће се на тај начин пружити безбедно кретање свих учесника у саобраћају и 
повезати већи број улица у насељу. 

Улица 6. нова асфалтирана је у дужини од 650 метара и ширини од 3 
метра, са бочним банкинама.

Уређењем ове улице као и бројним 
инфраструктурним пројектима, 
представници ГО Вождовац показују да 
су сви делови Вождовца приоритет и да је 
неопходно улагати у приградска насеља 
која су  у претходном периоду неоправдано 
била запостављена. 

ЈОШ ЈедНО ИСПуЊеНО ОБеЋаЊе!
У подавалском насељу Бели поток, Улица Драгише 

Витошевића добила је по први пут асфалт, у дужини 
од 400м. Завршене радове, које је изводило предузеће 
„Београд пут“, обишли су председник општине Вождовац 
Александар Савић и члан Већа задужен за саобраћај, 
асфалтирање и јавни градски превоз Реља Огњеновић.

Они су том приликом разговарали са становницима 
ове улице, који су изразили захвалност што је обећање 
општинског руководства од зимус испуњено – да ће 
њихова улица ускоро добити асфалт, као што га имају и 
све друге у градском делу Вождовца.

улИЦа 
6. НОВа 
заИСТа 

НОВа!
Мештани Пиносаве изразили су захвалност челницима Општине што су Мештани Пиносаве изразили су захвалност челницима Општине што су 

СТАНОВНИЦИ УЛИЦЕ ЈОВАНА 
МИЛОВАНОВИЋА У РАКОВИЦА 

СЕЛУ ВИШЕ НЕ ГАЗЕ БЛАТО

УЛИЦА АНЕ ДОБЕШ

УЛИЦА РУЖА

УЛИЦА ФРИЦКА ЛОХА 1. КРАК

УЛИЦА ЈОВАНА МИЛОВАНОВИЋАУЛИЦА ЈОВАНА МИЛОВАНОВИЋАУЛИЦА ЈОВАНА МИЛОВАНОВИЋАУЛИЦА ЈОВАНА МИЛОВАНОВИЋАУЛИЦА ЈОВАНА МИЛОВАНОВИЋАУЛИЦА ЈОВАНА МИЛОВАНОВИЋАУЛИЦА ЈОВАНА МИЛОВАНОВИЋА
УЛИЦА 6. НОВА

ДРАГИШЕ ВИТОШЕВИЋАД
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аСФалТ СТИЖе дО СВИХ делОВа ОПШТИНе

OБезБеЂеНа 
СредСТВа за 

НаСТаВаК радОВа!

УЛИЦА ЖИВКА 
ГАВРИЛОВИЋА

УЛИЦА 
ЖУТИ БРЕГ

ПУТ ЗА 
ПАВИЋЕВАЦ

1. КРАК
ПАВИЋЕВАЦПАВИЋЕВАЦ

ПУТ ЗА 
ПАВИЋЕВАЦ

2. КРАК
ПАВИЋЕВАЦПАВИЋЕВАЦУЛИЦА 

САВЕЗА БОРАЦАСАВЕЗА БОРАЦАСАВЕЗА БОРАЦАСАВЕЗА БОРАЦА
УЛИЦА ПЕРИЦЕ 

ИВАНОВИЋА
УЛИЦА ПЕРИЦЕ УЛИЦА МИЛОША 

МИЛОШЕВИЋА
УЛИЦА МИЛОША УЛИЦА МИЛОША УЛИЦА МИЛОША УЛИЦА МИЛОША УЛИЦА 

ЈАРОСЛАВ ЧЕРНИЈАРОСЛАВ ЧЕРНИЈАРОСЛАВ ЧЕРНИЈАРОСЛАВ ЧЕРНИЈАРОСЛАВ ЧЕРНИЈАРОСЛАВ ЧЕРНИ

УЛИЦА 
ВУКОСАВЕ ОЉАЧЕВУКОСАВЕ ОЉАЧЕВУКОСАВЕ ОЉАЧЕВУКОСАВЕ ОЉАЧЕВУКОСАВЕ ОЉАЧЕ

РИПАЊ, БЕЛИ ПОТОК, ПИНОСАВА...
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БЕЗБЕДНОСТ ДЕЦЕ УВЕК НА ПРВОМ МЕСТУ  u  БЕЗБЕДНОСТ ДЕЦЕ УВЕК НА ПРВОМ МЕСТУ  u  БЕЗБЕДНОСТ ДЕЦЕ УВЕК НА ПРВОМ МЕСТУ  u  БЕЗБЕДНОСТ ДЕЦЕ УВЕК НА ПРВОМ МЕСТУ

БЕЗБЕДНОСТ ДЕЦЕ УВЕК НА ПРВОМ МЕСТУ  u  БЕЗБЕДНОСТ ДЕЦЕ УВЕК НА ПРВОМ МЕСТУ  u  БЕЗБЕДНОСТ ДЕЦЕ УВЕК НА ПРВОМ МЕСТУ  u  БЕЗБЕДНОСТ ДЕЦЕ УВЕК НА ПРВОМ МЕСТУ

ПОСТаВЉеНа ХОрИзОНТалНа 
И ВерТИКалНа СИГНалИзаЦИЈа 
у зОНаМа ШКОла

Ради боље безбедности грађана, а пре свега школараца, постављена је вертикална и хоризонтална 
сигнализација. Дуж тротоара постављени су стубићи, знакови, као и пешачки прелази који возаче 
упозоравају да опрезније возе у зонама школа. Пројекат «Зона школе» спровео је Секретаријат за 
саобраћај у сарадњи са чланом Већа задуженим за саобраћај  Рељом Огњеновићем.

ПОСТаВЉеН ТрОТОар у 
зОНИ ОШ „ВаСа чараПИЋ“

Завршени су радови на 
постављању тротоара који се 
пружа уз ОШ „Васа Чарапић“ 
у насељу Пиносава у дужини 
од 150 метара, као и у зони 
истоимене школе у Белом 
потоку.

Уређење инфраструктуре 
представља само једну од 
активности које Општина 
предузима у циљу уређења 
животног простора, 
побољшања животних 
услова и повећања степена 
безбедности грађана 
Вождовца, посебно најмлађег 
нараштаја. Паралелно са 
овим активностима, Општина 
реализује и многе друге 
пројекте који имају за циљ 
уређење инфраструктуре. 

СаНИраЈу Се улИЦе ПО ПрИОрИТеТу
У оквиру планираних 
активности санирања 
вождовачких улица по 
приоритету, саниране су 
улице Војислава Илића, 
Браће Јерковић, Борска, 
Војводе Степе - Кумодраж, 
Устаничка, као и 
многе друге.

УЛИЦА БРАЋЕ 
ЈЕРКОВИЋ

ЗОНА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ 
„БРАНИСЛАВ НУШИЋ“
ЗОНА ОСНОВНЕ ШКОЛЕЗОНА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ
„БРАНИСЛАВ НУШИЋ“„БРАНИСЛАВ НУШИЋ“
ЗОНА ОСНОВНЕ ШКОЛЕЗОНА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ
„БРАНИСЛАВ НУШИЋ“„БРАНИСЛАВ НУШИЋ“

УЛИЦА ВОЈВОДЕ 
СТЕПЕ, КУМОДРАЖ

УЛИЦА ВОЈВОДЕ УЛИЦА ВОЈВОДЕ 
СТЕПЕ, КУМОДРАЖСТЕПЕ, КУМОДРАЖСТЕПЕ, КУМОДРАЖСТЕПЕ, КУМОДРАЖСТЕПЕ, КУМОДРАЖ

УЛИЦА ВОЈИСЛАВА 
ИЛИЋА

УЛИЦА ВОЈИСЛАВА УЛИЦА ВОЈИСЛАВА УЛИЦА ВОЈИСЛАВА УЛИЦА ВОЈИСЛАВА 

ТРОТОАР У 
ПИНОСАВИ

ТРОТОАР 
У БЕЛОМ ПОТОКУУ БЕЛОМ ПОТОКУУ БЕЛОМ ПОТОКУ
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ДОБАР ПРИМЕР    САРАДЊЕ ГРАЂАНА И ОПШТИНСКОГ РУКОВОДСТВА

ВОдОВОдНе МреЖе
ИзГраЂеНО у рИПЊуПреКО 50km

Како би становници источног дела насеља Рипањ 
коначно могли да добију воду, изграђено је 50 
километара водоводне мреже. Међутим, ту се није 
стало. Руководство Општине затражило је од 
Дирекције за грађевинско земљиште и изградњу 
Београда да у свој буџет за 2016. годину уврсти и 
финансира изградњу главног вода дуж Крагујевачког 
пута у вредности од 100 милиона динара. 
Иначе, ЈКП „Београдски водовод и канализација”, 
на челу са Светозаром Веселиновићем, бесплатно 
израђује пројекте за сваку улицу, како би грађани 
имали што мање трошкова.

РЕШЕН ПРОБЛЕМ ВОДОСНАБДЕВАЊА 
СТАНОВНИКА УЛИЦЕ ТИМОЧКИ ПУТ

Увођење водоводне мреже у Рипњу није било изводљиво на 
стандардан начин због дужине и неприступачног терена, те су 
се становници Улице тимочки пут обратили руководству Града 
Београда, које им је изашло у сусрет и помогло да се реши 
проблем прикључивања.

У општини Вождовац је одржана презентација поводом 
постављања водоводних цеви у поменутој улици,  којој су 
присуствовали  бројни  заинтересовани грађани највећег 
подавалског насеља Рипња.

Председник ГО Вождовац Александар Савић председавао је 
састанком, а на бројна питања и недоумице грађана одговарали 
су и заменик председника Скупштине града Андреа Радуловић, 
директор ЈКП „Београдски водовод и канализација“ Светозар 
Веселиновић, руководилац Сектора за развој и пројектовање 
ЈКП „Водовод и канализација“ Зоран Радивојевић и одборница 
Скупштине ГО Вождовац – Светлана Ковачевић.

На почетку презентације обратила се Ивана Томић, члан 
Већа општине Вождовац задужена за водовод и канализацију, 
која је поздравила присутне грађане Рипња и рекла да су 
сви данас ту да заједно договоре план и динамику увођења 
водовода у Улици тимочки пут, као и да се представи начин на 
који је решен дугогодишњи проблем у Улици пут за колонију.

 - Ово је добар пример како грађани и Општина могу 
заједно да учествују у изналажењу решења свих проблема – 
навела је Томићева.   

Председник Александар Савић похвалио је изузетну 
сарадњу Града Београда, као и Београдског водовода и 
канализације са општином Вождовац, који су помогли да се 
реше бројни проблеми Вождовчана. 

- Приоритет ће увек бити помоћи оним људима који су 
на неки начин најугроженији, а то сте ви – грађани Рипња. 
Док цео Рипањ и сав подавалски део не добије воду, путну 
инфраструктуру, фекалну канализацију, док и ти становници 
не буду имали исте услове као и у централном делу Вождовца, 

ми нећемо престати да радимо – рекао је Савић. Он је 
похвалио предан рад одборнице из Рипња Светлане 
Ковачевић и позвао све грађане овог насеља да је подрже и 
обрате јој се за сва комунална питања и проблеме које имају.

Директор ЈКП „Београдски водовод и канализација“ 
Светозар Веселиновић, подсетио је на дато предизборно 
обећање да ће Рипањ добити воду и да ће се направити 
модел по коме ће се то радити. Од тада у великом делу 
Рипња уведена је вода и неће се стати док та, можда и 
највећа месна заједница у Србији, не добије воду. 

- Након недавно одржаног састанка са представницима 
Града, који су грађанима Рипња обећали помоћ приликом 
увођења водовода у Улицу тимочки пут, овде смо да тачно 
прецизирамо шта је том приликом договорено, објаснио 
је Веселиновић. Договорено је да Град финансира цевовод 
у целој дужини улице, да вам се на тај начин помогне, 
а да ви са своје стране обезбедите прикључке, по истом 
моделу који је примењн у осталом делу Рипња – објеснио 
је директор БВК.

Присутни грађани су на крају састанка изразили 
захвалност председнику Александру Савићу и свим осталим 
руководиоцима, који су показали спремност да изађу у 
сусрет њиховим вишедеценијским проблемима, што је, 
између осталог, резултат добре међусобне комуникације.

ЗАВРШЕНА ЈЕ ПРВА ФАЗА ПОСТАВЉАЊА 
ВОДОВОДНИХ ЦЕВИ У УЛИЦИ ТИМОЧКИ ПУТ 

Представници Општине наглашавају да су спремни 
да предузму неопходне кораке у реализацији захтева и 
иницијатива грађана и решавања свих проблема у циљу 
повећања квалитета живота и безбедности Вождовчана.
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МалИ МОСТ, а 
МНОГО зНачИ

НЕКАДА НЕБЕЗБЕДАН ПРЕЛАЗ, А 
САДА МОСТ У НАСЕЉУ БЕЛА РЕКА

У рипањском насељу Бела река изграђен је 
нови мост, који је заменио стари небезбедан 
прелаз. Мост је од великог значаја за становнике 
овога краја, јер спаја Рипањ са Ибарском 
магистралом.

Према речима председника Општине 
Александар Савића, реконструкција трошног моста 
у овом насељу представља резултат добре сарадње 
између Општине, Града Београда и јавних градских 
предузећа.

Безбедност свих учесника у саобраћају била је 
угрожена због пропадања дрвених прагова који су 
се налазили на главним носачима моста. Зато су 
изведени грађевински радови на реконструкцији 
и проширењу моста, а уместо ранијих дрвених 
прагова, постављени су челични носачи са 
бетонском плочом и завршним слојем асфалта. 
Такође су постављене нове мостовске ограде са обе 
стране, као и одбојна ограда пре и после моста.

радОВИ На уреЂеЊу 
КаЉаВОГ ПОТОКа 

СПречИЋе ПлаВЉеЊе
Градски менаџер Горан Весић и председник Градске 

општине Вождовац Александар Савић обишли су 7. 
новембра радове на уређењу водотока Каљавог потока, који 
протиче кроз општине Вождовац и Раковицу и улива се у 
Топчидерску реку.   

Цео ток потока од Авалског пута код Бањице до улива 
у колектор је регулисан, осим 110 метара тока узводно од 
фабрике „Messer Tehnogas“. У том делу се у Каљави поток 
уливају два потока (Бањички и Јелезовац). Приликом већих 
падавина се на нерегулисаном делу Каљавог потока јавља 
изливање воде из корита и плављење околних објеката (улице 
Бањички пут и Плитвичка). Регулацијом би се спречило 
плављење околних кућа, улица, као и индустријских 
објеката. Зацевљењем нерегулисаног дела Каљавог потока, 
цевима довољног пречника да прими велике воде, престало 
би плављење околног терена, а и цео крај би могао да се 
комунално уреди на прави начин.

- Данас је почело постављање цеви фи 1.600 у Бањичком 
потоку, који редовно прави проблеме грађанима кадa су 
поплаве. Претходних година постављено је и 200 м цеви 
које су регулисале поток. Град је сада издвојио 14,5 милиона 
динара да се поставе додатних 100м цеви, чиме би се решио 
овај ургентни проблем. Наша механизација ће изнети око 
2.000 квадратних метара муља, биће уклоњено шибље које је 
поток чинило непроходним, отпад који се у потоку налази, 
као и цеви које су постављали грађани како би се заштитили. 
Овај поток се улива у Топчидерску реку, а она је један од 
већих проблема у граду, јер су у Београду иначе проблем 
бујичне поплаве. У договору са Београдводама и Дирекцијом 
за грађeвинско земљиште донели смо одлуку током ове године 
да кренемо са израдом планова детаљне регулације за све 
бујичне токове на територији града – истакао је Горан Весић. 

Председник ГО Вождовац Александар Савић је нагласио да 
је Општина у последњих годину и осам месеци активно радила 
на решавању комуналних проблема на својој територији. 

- Општина је 20 година била запостављена по питању 
планске регулације. Ови грађани су протеклих година 
имали озбиљан проблем са изливањем Бањичког потока. 
Ми смо зато покренули израду пројекта Јелезовачког 
колектора који ће се ниже уливати у реку Топчидерку, чиме 
ће се зацевити потез од Јајинаца, једног дела Кумодража, 

Раковица села и једног дела општине Раковица – рекао 
је Савић. Он је додао да је ова акција покренута заједно 
са Градом Београдом, који је дао велику финансијску 
подршку и захвалио се градском менаџеру Горану Весићу на 
разумевању проблема грађана Вождовца.

Обиласку радова на уређењу Каљавог потока 
присуствовали су и члан Градског већа Драгомир 
Петронијевић и технички директор ЈП „Београдводе” 
Владимир Баталовић.

ОПШТИНА 20 ГОДИНА БИЛА ЗАПОСТАВЉАНА ПО ПИТАЊУ ПЛАНСКЕ РЕГУЛАЦИЈЕ
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радОВИ

ИздВОЈеНО 9,5 МИлИОНа 
за чИШЋеЊе СеПТИчКИХ ЈаМа

СаНИраНе ОШТеЋеНе 
КуЋе уСлед ИзГрадЊе 
КуМОдраШКОГ КОлеКТОра

Председнику општине Вождовац 
Александру Савићу обратили су се за 
помоћ грађани Улице Мишка Јовановића 
16-24б којима је хитно потребна санација 
кућа, као и спречавање даљег урушавања 
насталог током  изградње Kумодршког 
колектора.

На иницијативу председника 
Општине Александра Савића и 
члана Већа Иване Томић, одржан је 
састанак са власницима стамбених 
јединица, представницима Дирекције 
за грађевинско земљиште и изградњу 
Београда и извођача радова ГП 
„Колубара“. Руководство Општине 
захтевало је хитну реакцију надлежних 
и то: обилазак свих објеката ради 
утврђивања настале штете и прецизирање 
датума почетка санације, што је и 
учињено.

Надлежни су на терену оценили 
степен оштећења, испитали тло на коме 
се колектор гради и поднели извештај 
на основу којег су и започети радови на 
обнови стамбених јединица. 

Поменуту локацију обишлa je члан 
Већа Ивана Томић са руководиоцем 
Одељења за инспекцијске послове, како 
би утврдила чињенично стање и била 
сигурна да ће се испоштовати сви рокови 
који су раније дефинисани. Радови на 
санацији оштећених објеката успешно 
су завршени, што представља још један 
у низу примера одговорног понашања 
челника Општине према својим 
Вождовчанима. 

Из буџета Општине издвојено је 9,5 милиона динара за чишћење 
септичких јама на најугроженијим локацијама и наставиће се 
са том праксом докле год се не изгради канализациона мрежа у 
свим деловима Вождовца. Политика општинске власти огледа се 
у решавању свакодневних проблема грађана, али и у изналажењу 
начина и могућности да се реализацијом бројних пројеката живот 
Вождовчана системски учини квалитетнијим и бољим. 

ГрадИ Се НОВИ 
КуМОдраШКИ КОлеКТОр 

Радови на изградњи канализационе мреже Мала 
утрина која ће повезати око 300 домаћинстава у 
насељу Јајинци, почели су у присуству градског 
менаџера Горана Весића, председника Градске 
општине Вождовац Александра Савића, директора 
Дирекције за грађевинско земљиште и изградњу 
Београда Бранислава Поповића, директора 
„Београдског водовода и канализације” Светозара 
Веселиновића и грађана који су овај пројекат чекали 
више деценија. Главни одводник отпадних вода 
пролазиће кроз централну Улицу Воје Радића, 
на вишим котама од бочних улица, којима су 
реализоване прикључне трасе.

Градски менаџер Горан Весић рекао је да 
реализација пројекта Мала утрина улази у оквир 
решавања канализационе мреже на територији 
Београда. 

Председник ГО Вождовац Александар Савић 
изразио је задовољство што је испуњено дато обећање. 

- Вождовац је данас једно велико градилиште. Мала 
утрина нам је јако важна, јер је доказ да не постоје 
грађани првог и другог реда, него да су сви једнаки. 
Ово је први корак, урадићемо и цео Кумодраж, Јајинце 
и Раковицу село. Ми ћемо у 2016. години поставити 
уређај за пречишћавање отпадних вода у Пиносави и 
Белом Потоку и тако решити њихов канализациони 
проблем. Такође, цео Рипањ добиће водоводну 
мрежу, након што смо у 2014. и 2015. години заједно са 
грађанима урадили 50 километара водоводне мреже – 
изјавио је Савић.

Рок за изградњу канализационе мреже Мала утрина 
дугачке три километра је 180 дана, а вредност пројекта 
је 40.850.000 динара. Извођач радова је фирма „Мета 
Балкан” д.о.о.

Изградњом новог Кумодрашког колектора на Душановцу у 
потпуности ће се решити проблем прикупљања кишних вода у 
насељима Браће Јерковић, Степа Степановић и Падине. Изводе се 
радови у првој фази на делу ауто-пута до Витановачке улице, који ће 
бити витални део система за регулацију кишних вода, од ретензије код 
насеља Степа Степановић до Мокролушког колектора на Душановцу.

Деоница која се гради дугачка је 570 метара, има пречник 2,5 метра и 
гради се као тунел, тако да радови неће утицати на одвијање саобраћаја у 
овом делу Вождовца.  За цео тунел потребно је  220 бетонских елемената, 
који се хидрауличним пресама утискују кроз земљу на дубинама од око 
шест метара. 

Изградња ретензије је кључна за решавање проблема изливања 
отпадних вода у подручју насеља Браће Јерковић и Степа Степановић,  
јер ће преко ретензије моћи да се планира доток свих отпадних вода 
у Кумодрашки колектор, а изградњом читаве колекторске деонице у 
потпуности ће се раздвојити одвођење кишних и фекалних вода, што је 
стандард ка ком се тежи  на читавој територији града.

Обилазећи радове на изградњи председник општине Вождовац 
Александар Савић истакао је да ће се овим пројектом решити проблеми 
који нису решавани 20 година. 

- Због старог колектора који није имао капацитет да прими велику 
количину кишних вода имали смо  поплаве и изливање кишних и 
фекалних вода, као што се дешавало у Дарвиновој улици код кружног 
пута. Веома је важно што се гради  колектор који је независан од 
фекалног. Захваљујем се Граду, Дирекцији за грађевинско земљиште 
и изградњу Београда и Београдском водоводу и канализацији што су 
услишили наше молбе за неопходном изградњом овог колектора – 
истакао је Савић.

На ИзГрадЊИ 
КаНалИзаЦИОНе МреЖе
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у НаСеЉу МедаКОВИЋ 
ОТВОреНа дВа НОВа 

дечЈа ИГралИШТа

У вождовачком насељу Медаковић 2, између улица Игњата Јоба и 
Индире Ганди, отворена су у мају два нова дечја игралишта. Завршене 
радове на реконструкцији обишли су градски менаџер Горан Весић, 
члан Градског већа Драгомир Петронијевић, председник општине 
Вождовац Александар Савић   и директор ЈКП „Зеленило – Београд” 
Слободан Станојевић.

Градски менаџер Горан Весић је том приликом рекао да су изведени 
радови коштали 12 милиона динара и да се и даље наставља са акцијом 
реконструкције дечјих игралишта у свим београдским општинама. У те 
намене издвојено је нешто мање од 28 милиона динара. 

Председник општине Вождовац Александар Савић навео је да су, као 
резултат добре сарадње Града, Општине и Зеленила, постављена овако два 
лепа дечја игралишта у насељу Медаковић, на задовољство свих малишана, 
као и њихових бака и дека, којима су у близини постављена четири нова 
шах-стола. 

- Општина Вождовац је у претходном периоду, заједно са Градом 
Београдом и Зеленилом, реконструисала око 25 игралишта, а тај тренд 
желимо да наставимо. Велико је задовољство што ће око 500 деце у 
овом насељу коначно моћи да нађе свој мир. Договорићемо се са 12. 
полицијском станицом да обрате пажњу на ово подручје, како би се 
санкционисали сви они који покушају да наруше изглед овог лепог 
игралишта – изјавио је председник Општине.

- Ово је пројекат лепог и модерног игралишта где се водило рачуна 
о безбедности деце, тако да смо направили игралиште за децу до три 
године и децу старијег узраста. Површина два дечја игралишта је око 700 
квадратних метара, а постављене су и табле са упутствима за коришћење 
реквизита. На свим површинама радимо према стандардима, а нашим 
архитектама ћемо дати могућност да испоље своју креативност, јер 
увек може лепше и боље нешто да се уради – објаснио је директор ЈКП 
„Зеленило–Београд” Слободан Станојевић.

Између игралишта је направљена пешачка стаза, а уз стазе и око 
игралишта постављено је шест клупа. Осим клупа за одмор, старији 
суграђани имају на располагању и четири нова шах-стола са по две 
шаховске табле. 

Општина Вождовац је 
у претходном периоду, 

заједно са Градом 
Београдом и Зеленилом, 

реконструисала око 25 
игралишта, а тај тренд 
желимо да наставимо
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НлБ БаНКа дОНИрала 
СредСТВа за уреЂеЊE 

ПарКИЋа у МеШТрОВИЋеВОЈ 

Поводом отварања 9. пословнице НЛБ банке 
Београд на територији града, 11. септембра 2015. 
године, у просторијама пословнице у Војводе Степе 
224, у присуству представника Градске општине 
Вождовац и ЈКП „Зеленило Београд“, руководство 
Банке уручило је новчана средства за уређење парка у 
Мештровићевој улици на Вождовцу.  

Ивана Томић, члан Већа општине Вождовац се овом 
приликом у име житеља Општине захвалила НЛБ банци 
на донацији. 

- Овом донацијом Банка је показала своју одговорност 
и препознала значај улагања у развој локалне заједнице. 
Општина Вождовац је према захтевима родитеља, 
деце, бака и дека, одредила да се реновира паркић 
у Мештровићевој улици у насељу Браће Јерковић – 
истакла је Томићева. Она је позвала и друге банке, као и 
остале компаније да се угледају на НЛБ банку, покажу 
своју друштвену одговорност и да заједно са општином 
Вождовац уложе у развој наше заједнице.

Примајући чек у износу од 240 хиљада динара, 
Ивона Гаврилоски из ЈКП „Зеленило - Београд“ изјавила 
је да ће ова донација НЛБ банке бити подстицај да, уз 
сарадњу са Градом Београдом, парк у Мештровићевој 
улици у наредном периоду добије нови и лепши изглед 
на опште задовољство и да ће овај пример следити 
и остале компаније и појединци, што ће допринети 
лепшем изгледу нашег Београда.

дечЈе ИГралИШТе 
И ТереТаНа На 

ОТВОреНОМ 
у ШуМИЦаМа

У вождовачком насељу 
Шумице, на простору између 
зграда бр. 1 и 5 у Римској  улици 
отворено је ново игралиште са 
мобилијаром за децу, теретаном 
на отвореном и два стола за 
шах. 

Овај парк са свим пратећим 
садржајима за најмлађе, спортисте, 
рекреативце, као и старије 
суграђане, отворили су градски 
менаџер Горан Весић, председник 
Градске општине Вождовац 
Александар Савић  и директор 
ЈКП „Зеленило Београд“ Слободан 
Станојевић.

Представнике градских и 
општинских власти дочекали су 
малишани из  вртића „1001 радост“, 
који су у знак захвалности што су 
добили ново игралиште отпевали  

песмицу посвећену очувању 
животне средине. 

Након обиласка дечјег 
игралишта, одиграна је партија 
шаха са најмлађим суграђанима 
из шаховског клуба „Делфин“, за 
шаховским таблама које се налазе у 
оквиру терена.

Чланови Кик бокс клуба 
„Вождовац“ демонстрирали 
су присутнима врсте и начин 
извођења вежби на спортским 
справама које се налазе у теретани 
на отвореном, указавши на значај 
ове теретане за спортисте  и 
суграђање који се рекреативно баве 
спортом.  

Током обиласка новоотвореног 
парка, председник Градске 
општине Вождовац Александар 
Савић обратио се присутним 

грађанима и упознао их са свим 
реализованим пројектима који се 
односе на обнову и постављање 
нових дечјих игралишта. Такође, 
изнео је и план обнове дечјих 
игралишта у наредном периоду, 
затим се захвалио грађанима на 
покренутој иницијативи за уређење 
игралишта у Римској улици, 
изразивши спремност општинских 
власти да заједно са грађанима 
приступе решавању проблема 
који могу побољшати квалитет 
живота грађана и повећати степен 
безбедности, посебно за најмлађе 
суграђане.

Реконструкција је обухватила 
површину од 3 хиљаде квадратних 
метара и урађена је као и све 
претходне  у граду, по највишим 
стандардима.
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Издвојена средства за 
санацију  спортских терена

На иницијативу грађана насеља Митрово брдо, 
општина Вождовац из свог буџета издвојила је 
око 2 милиона за санацију руинираног спортског 
терена,  који се налази између блокова зграда у Улици 
Браће Јерковић 219 – 227.  

Радове на реконструкцији спортског игралишта 
обишли су председник општине Вождовац Александар 
Савић и члан Већа задужен за спорт и омладину Милан 
Тодић.

- Након 30 година млади Вождовчани имаће могућност 
да се квалитетно баве спортом. Уређене су трибине и 
бетонска подлога, у току је асфалтирање,  након чега ће 
се приступити ограђивању терена и замени конструкције 
за кошеве.  Градска општина Вождовац, у складу са својим 
могућностима, наставиће са уређењем спортских терена и 
игралишта на својој територији – истакао је Савић.

Такође, из општинског буџета комплетно су 
реконструисана два кошаркашка и један фудбалски терен 
у насељу Кумодраж 2, a вредност ових радова износила је 
око 2,5 милиона.

санацију  спортских терена

КуМОдраЖ 
СелО дОБИЈа 
ИГралИШТе

Општина је учествовала на конкурсу „Заједници 
заједно“ који је расписао НИС и добила средства за 
реконструкцију дечјег игралишта у Степојевачкој улици

У насељу Кумодраж село почели су радови на 
реконструкцији дечјег игралишта у Степојевачкој улици, 
где се налазио стари земљани терен.

Ново игралиште биће уређено и обезбеђено 
постављањем жичане ограде висине 4 метра, а млади из 
овог дела Вождовца добиће терен за бављење спортским 
активностима, који им је недостајао.

Радови на реконструкцији финансирани су средствима 
које је Градска општина Вождовац добила учешћем на 
конкурсу „Заједници заједно“ , који је расписао НИС у 
фебруару ове године.

У оквиру НИС-овог јавног конкурса, који доприноси 
развоју локалних заједница, олакшава функционисање 
бројних установа и унапређује рад културних, образовних 
и спортских институција, прихваћен је и пројекат ГО 
Вождовац. Реконструкција дечијег игралишта у Кумодражу 
један је од укупно 16 прихваћених пројеката за Београд.

На адресу председника Градске општине Вождовац 
стигло је писмо захвалности представника грађана из 
Кумодража, поводом уважавања њихове молбе за уређењем 
дечјег игралишта у том насељу. Житељи Кумодража су 
тпрепознали  гест добре воље општинских челника да изађу 
у сусрет потребама и захтевима својих суграђана.

КОНКУРС „ЗАЈЕДНИЦИ ЗАЈЕДНО“

МИТРОВО БРДОМ БРДОБРДО

КУМОДРАЖ II
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НОВИ ВрТИЋ у НОВОМ НаСеЉу
ОТВОРЕН ВРТИЋ „МАЛА СИРЕНА“ У НАСЕЉУ СТЕПА СТЕПАНОВИЋ ЗА 300 МАЛИШАНА

„зВОНчИЦа“ за 50 МалИШаНа
Како би смањила дефицит  места 

у вртићима, општина Вождовац 
је финансирала  адаптацију МЗ 
„Браће Јерковић“ и пренаменом 
овог простора обезбедила нова места 
вождовачким малишанима.

Поред санације крова објекта, 
урађени су и комплетни радови на 
унутрашњем уређењу простора: 

канализациона и водоводна 
инсталација, браварија, хидроизолација 
подова и изолација.   

Градски менаџер Горан Весић 
изразио је задовољство што је простор 
некадашње месне заједнице адаптиран 
и прилагођен за 50 малишана.

– На иницијативу општине 
Вождовац, овај простор, који годинама 

ничему није служио, адаптирали смо 
у простор за децу. Овај објекат није 
био завршен у време када је спроведен 
конкурс за упис деце у вртић, тако да 
смо добили додатних 50 места. Наша 
стратегија је да, осим великих пројеката 
изградње обданишта, односно 
простора за смештај деце, адаптирамо 
пуно малих простора у сарадњи са 

ВОЖДОВАЧКО НАСЕЉЕ БРАЋЕ ЈЕРКОВИЋ ДОБИЛО НОВИ ВРТИЋ

донаторима и општинама. Тако бисмо 
олакшали родитељима, јер би деца 
била смештена у објекте у крајевима где 
живе – истакао је Весић.   

Новоотворени вртић “Звончица” 
налази се на адреси Мештровићева 34 у 
вождовачком насељу Браће Јерковић.

Нови вртић „Мала сирена” у насељу Степа Степановић 
обишли су пред отварање у мају месецу градоначелник 
Београда Синиша Мали и председник ГО Вождовац 
Александар Савић, заједно са својим сарадницима.

– Ово је један од најмодернијих и најлепших вртића  
на територији Београда. Током прошле године отворили 
смо и Основну школу „Данило Киш” у овом насељу. 
На тај начин покушавамо да решимо проблеме које 
су становници овог дела града имали до сада.  Све то 
радимо заједно са становницима овог насеља и општином 
Вождовац – рекао је Синиша Мали.  

Вртић је смештен у срцу насеља „Степа Степановић”, у 
Улици Каплара Момчила Гаврића 14. У објекту се налази 6 
јаслених и 9 вртићких група узраста деце од 1 до 7 година. 
Групе су распоређене на површини од 2480 квадрата, а 
објекат је окружен прелепим двориштем са модерним 
мобилијаром. О деци брине 60 запослених. Овај вртић је 
знатно растеретио листе чекања и отворио слободна места 
у другим вртићима на Вождовцу.
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ОШ „ВОЈВОда СТеПа“ 
дОБИЈа 13 учИОНИЦа 
И ФИСКулТурНу Салу

ПрОЈеКаТ СаНаЦИЈE 
ОШ „ВуК КараЏИЋ“

  ОДГОВОРНОСТ НА ДЕЛУ

Вождовачка Основна школа 
„Војвода Степа“, стара 121 
годину, коначно ће добити 
своју прву фискултурну салу, 
као и нови простор школске 
зграде, са 13 савремено уређених 
учионица. 

Тим поводом ову 
вождовачку школу посетио је 
председник општине Вождовац 
Александар Савић, заједно са 
градским менаџером Гораном 
Весићем и помоћником 
министра просвете, науке и 
технолошког развоја Љубишом 
Антонијевићем.

Председник Градске општине 
Вождовац Александар Савић 
поздравио је све присутне, а 
посебно Кумодражане и захвалио 
се Министарству просвете и 
Граду Београду, као и својим 
сарадницима који су активно  
учествовали у припреми 
реализације овог пројекта. 

- Било је мукотрпно, али 
урадили смо све како бисмо 
данас имали осмех на лицу 
наших најмлађих. За протеклих 
годину и осам месеци ове власти, 
ово је друга школа која се гради. 
Урађена су и три нова вртића, 
а на прагу смо да направимо и 
четврто истурено одељење дома 

здравља за подавалски део, и 
заиста можемо да се поносимо до 
сада показаном одговорношћу – 
рекао је Савић.

Одговорна општинска 
власт Вождовца препознала је 
дугогодишњи проблем ове школе 
и својим залагањем помогла 
да се коначно прикупи сва 
потребна документација, како 
би се реализовао пројекат који 
је више година био на чекању. 
Реализацији овог пројекта 
је претходило регулисање 
имовинско-правних односа, 
те је Општина пренела право 
својине на парцелама на којима 
је планирана изградња, у корист 
Града Београда.

Европска инвестициона 
банка определила је средства 
за изградњу ученичког блока 
и фискултурне сале, а носилац 
пројекта је Министарство 
просвете, науке и технолошког 
развоја.

Иначе, Кумодрашка школа 
постоји још од 1894. године, док 
је прва зграда на данашњем 
месту сазидана 1910. године. 
Данас ОШ „Војвода Степа“ 
броји 819 ђака који ће од следеће 
године имати много боље услове 
школовања.

Председник Градске општине Вождовац 
Александар Савић и члан Већа задужен за 
предшколске и школске установе Милош Стојановић, 
обишли су почетком октобра наставак грађевинских 
радова на санацији зграде издвојеног одељења 
рипањске Основне школе „Вук Караџић“ у Прњавору.

У току извођења радова уочени су проблеми у 
конструктивним елементима који су веома битни 
за стабилност објекта, а који нису били предвиђени 
пројектом, због чега је извођач привремено затворио 
градилиште ради безбедности деце. Радови су 
настављени тек пошто су надлежни  одобрили измену 
у пројекту, а рок за завршетак је 60 дана.

Како је председник Општине истакао, школа је 
реновирана пре 12 година, али тада није како треба 
урађен темељ школе. 

- Када су отпочели први радови на санацији, 
извођачи су затекли такву ситуацију и констатовали 
да би било ризично наставити радове док се не 
измени пројекат. Од Управе за јавне набавке добили 
смо одобрење за додатне радове који су данас 
настављени. Како би се малишанима олакшао пут 
до школске зграде у Брђанима која је удаљена 7,5 
км, Општина је обезбедила два мини-буса док се не 
заврше радови на реконструкцији – навео је Савић.

По завршетку свих неопходних грађевинских 
радова на санацији зграде, школа у Прњавору која 
је сазидана још давне 1950. године прошлог века, 
коначно ће бити безбедна и са много бољим условима 
за боравак ђака.

УОЧЕНИ ПРОБЛЕМИ У 
КОНСТРУКТИВНИМ ЕЛЕМЕНТИМА 
КОЈИ НИСУ БИЛИ ОТКЛОЊЕНИ 
ПРИЛИКОМ САНАЦИЈЕ КОЈА ЈЕ 
ИЗВРШЕНА ПРЕ 12 ГОДИНА



30 3130

Након уређења тоалета и увођења 
видео надзора у свим основним школама 
на Вождовцу са мониторингом у 12. 
Полициској станици, приступило се и 
уређењу школских стаза и ограда.

Домаћинским управљањем буџетом, 
председник ГО Вождовац Александар 
Савић створио је услове за већа улагања, 
између осталог, у разрешење проблема 
који се тичу повећања нивоа безбедности 
деце и стварања услова за квалитетнију 
наставу.

Пројекат уређења школских и 
предшколских установа успешно је 
приведен крају. Општина Вождовац 
завршила је планиране радове на 
постављању заштитних ограда у 
Основним  школама „Карађорђе“, „Змај 
Јова Јовановић“ и „Ђура Даничић“, 

Ограда која обухвата простор око 
ОШ „Змај Јова Јовановић“ и ОШ „Ђура 
Даничић“, дужине је 505 метара и има 
довољан број улаза за спортске терене, 
тако да је у функцији и за спортске 
активности, али и за приступ учионицама. 
Такође, изведени су радови на постављању 
противпожарног пута, који је годинама 
представљао велики проблем за обе школе.

ОГраЂеНа дВОрИШТа
ОСНОВНИХ ШКОла

ОШ “ЂУРА ДАНИЧИЋ”

ОШ „ЂУРА ДАНИЧИЋ”

ОШ „ЗМАЈ ЈОВА ЈОВАНОВИЋ“

ВРТИЋ „НЕВЕН“

ПОСЛЕ

ПОСЛЕ

ПРЕ

ПРЕ

ПРЕ ОШ “КАРАЂОРЂЕ”

НОВИ ТОалеТИ у ОСНОВНИМ 
ШКОлаМа И ВрТИЋИМа

ОПШТИНА ВОЖДОВАЦ ПРОШЛЕ И ОВЕ ГОДИНЕ 
ПОСЕБНУ ПАЖЊУ ПОСВЕТИЛА УНАПРЕЂЕЊУ 
УСЛОВА БОРАВКА ДЕЦЕ У ШКОЛАМА И ВРТИЋИМА

У оквиру акције 
уређења школских и 
предшколских установа, 
општина Вождовац 
наставила је са радовима 
на повећању безбедности 
ученика и побољшању 
квалитета боравка деце 
у овим образовним 
установама. 

У вождовачким 
основним школама знатно 
су побољшани хигијенски 
услови, што је постигнуто 
санацијом и реконструкцијом 
тоалета, чије је радове из 
својих средстава финансирала 
Градска општина Вождовац. 
Изведени су радови 
на санацији тоалета у 
вртићу “Невен”, за које 
је констатовано да су 
приоритет због изузетно 
лошег стања и потенцијалне 
опасности по сигурност и 
здравље деце.

ОШ „ЗМАЈ ЈОВА ЈОВАНОВИЋ“

ПОСЛЕ
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запостављени јер тадашња 
власт није имала разумевања 
за њих.

- Данас уз подршку 
Града Београда и премијера 
Александра Вучића биће 
изграђен овај центар у 
вредности од 50 милина 
динара – истакао је 
Александар Савић.

Градски менаџер 
Горан Весић захвалио се 
председнику општине 
Вождовац Александру 
Савићу, члану Градског већа 
Драгомиру Петронијевићу 
и заменику секретара за 
здравство Александру 
Стефоском на иницијативи 
за изградњу регионалне 
здравствене станице у 
Јајинцима. 

- Желимо да сви они 
рубни делови града, 
који су свесно били 
запостављени  претходних 
година, добију потребну 
инфраструктуру. Први 
пут у историји завршен је 
осмогодишњи план развоја 
водовода и канализације 
у Београду. Отићи ћемо 
у сваку општину и 
становницима ћемо јасно 
представити шта имамо 
да радимо наредних 
осам година и када ће 
свако добити воду или 
канализацију – истакао је 
Весић.  

Овом значајном догађају 
присуствовали су и заменик 

секретара за здравство др 
Александар Стефоски и 
директорка Дома здравља 
„Вождовац“ др Нада 
Јовановић Васиљевић.

Вредност радова на 
изградњи Здравствене 
станице „Јајинци“ је 
51.992.468,40 динара са 
ПДВ-ом, а рок завршетка је 
120 дана од дана увођења 
у посао. Радове изводи 

„ТЕРМОМОНТ“ д.о.о. 
Београд. Здравствена 
станица имаће укупну 
величину од око 780 
m², састојаће се од шест 
медицинских служби 
(опште медицине, 
педијатрије, патронаже, 
гинекологије, стоматологије 
и лабораторије) и 
пратећих техничких 
просторија, организационо 

и функционално 
распоређених по етажама. 
Предвиђено је да ова 
здравствена установа 
поседује лифт, грејање 
и  мултисплит систем. 
Системом видео надзора 
биће покривена непосредна 
околина објекта као и 
сви улази у објекат, сви 
ходници као и степенишни 
простор.

У присуству великог 
броја грађана подавалских 
насеља започети су радови 
на изградњи Регионалне 
здравствене станице „Јајинци“, 

на месту срушене 
старе зграде Месне 

заједнице. 
Почетку радова 
присуствовали 
су градски 

менаџер Горан Весић, члан 
Градског већа Драгомир 
Петронијевић  и председник 
општине Вождовац 
Александар Савић. 

Председник Савић поздравио 
је присутне грађане и рекао 
да је ова регионална станица 
значајна за 50.000 становника у 
подавалским насељима који су 
протеклих година били знатно 

ГрадИМО 
реГИОНалНИ здраВСТВеНИ 

ЦеНТар за ПОдаВалСКа НаСеЉа
Здравствена станица имаће укупну 
површину од око 780м2, састојаће 
се од шест медицинских служби
u ОПШТA МЕДИЦИНA
u ПЕДИЈАТРИЈA
u ПАТРОНАЖA
u ГИНЕКОЛОГИЈA
u СТОМАТОЛОГИЈA
u ЛАБОРАТОРИЈA
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На задовољство бројних старијих  становника 
насеља Кумодраж 2, после скоро 5 година од 
затварања старе неусловне зграде, отворена је нова 
амбуланта у којој ће грађани моћи да остварују 
примарну здравствену заштиту. 

Новоотворену здравствену амбуланту обишли 
су градски менаџер Горан Весић и председник 
општине Вождовац Александар Савић, заједно са 
својим сарадницима. Обиласку здравствене станице 
присуствовали су и др Александар Стефоски, 
заменик градског секретара за здравство и др Нада 
Јовановић Васиљевић, директорка Дома здравља 
„Вождовац“.

Нова здравствена станица налази се на адреси 
Кумодрашка 386а, на истом месту где се некада 
налазила стара радничка барака која је била у 
функцији амбуланте, а која је затворена због 
неадекватних услова за рад. 

Нови објекат има око 80 квадрата, а у његово 
уређење општина Вождовац уложила је око 50 хиљада 
евра.

Општина Вождовац је, након отварања амбуланте 
у насељу Кумодраж 1, сада финансирала и нову 
амбуланту у Кумодражу 2. Радимо на томе да 
испунимо сва предизборна обећања. Отварамо вртиће, 
амбуланте, радимо на инфраструктурним пројектима. 

ИСПУЊАВАМО ПРЕДИЗБОРНА ОБЕЋАЊА

ИСПУЊАВАМО ПРЕДИЗБОРНА ОБЕЋАЊА
АМБУЛАНТА КУМОДРАЖ I

ПРЕДИЗБОРНА
АМБУЛАНТА КУМОДРАЖ II

Отварамо вртиће, 
амбуланте, радимо 
на инфраструктури
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У новоизграђеном насељу у 
Раковица селу, четрдесет породица 
из Улице Јована Миловановића 
коначно ћe добити електричну 
енергију. Грађани овог подавалског 
насеља су свој проблем изложили 
представницима ГО Вождовац, који 
су у сарадњи са Месном заједницом 
„Раковица“ изашли у сусрет њиховим 
захтевима.

Одељење за комунално грађевинске 
и стамбене послове општине Вождовац, 
је на захтев “Електродистрибуције 
Београд” издало одобрење за  извођење 
радова на изградњи помоћног објекта 
- МБТС 10/0,4 kV 630kVA у Јована 
Миловановића, на кп 298/1 КО село 

Раковица са уклапањем у мрежу 10 и 
0,4 kV (трафо станице), а према Пра-
вилнику о поступку спровођења обје-
дињене процедуре.

Електродистрибуција Београд је на 
основу издатог одобрења поставила 
трафо станицу за напајање струјом 
домаћинстава овог дела Вождовца 
на парцели коју су грађани сами 
откупили за ту намену, а такође je 
поставила и  нисконапонску мрежу за 
прикључење.

Председник МЗ Горан Вујић, коме 
су се грађани прво обратили за решење 
овог дугогодишњег проблема, помогао 
је да се цео поступак спроведе законски 
и у што краћем року.

У Бањичкој шуми на Вождовцу, која је 
заштићено природно добро, а посећују је бројни 
Београђани, постављена је јавна расвета дуж трим 
стазе у дужини од 1800 метара, што ће допринети 
већој безбедности свих посетилаца у вечерњим 
часовима.   

Бањичку шуму обишао је градоначелник Београда 
Синиша Мали, председник ГО Вождовац Александар 
Савић, као и представници ЈКП „Зеленило-Београд“, 
ЈКП „Јавнo осветљење“ и Полицијске управе за Град 
Београд.

Том приликом градоначелник Београда је 
подсетио да се у последњих годину и по дана 
у Бањичкој шуми десило неколико тешких 
разбојништава и крађа, те да је Град томе одлучио да 
стане на пут.

- Одлучили смо да, у сарадњи са Министарством 
унутрашњих послова – Полицијском управом за 
Град Београд и општином Вождовац, учинимо 
конкретне кораке у циљу појачане безбеднсти наших 
суграђана, како се слична разбојништва више не би 
догађала - истакао је градоначелник. Он је додао да 
је ЈКП „Зеленило-Београд“ поставило 11 реквизита за 
вежбање, да је завршен амфитеатар, док је трим стаза, 
око које је постављена јавна расвета, направљена 
од природних материјала, који ни на који начин не 
ремете амбијент Бањичке шуме.

Председник ГО Вождовац Александар Савић 
нагласио је да је иницијатива за постављање 
осветљења у Бањичкој шуми општини Вождовац 
упућена од стране становника Бањице и вождовачког 
Општинског одбора Српске напредне странке, 
коју је Општина успела да спроведе уз помоћ Града 
Београда, ЈКП „Зеленило-Београд“ и ЈКП „Јавна 
расвета“.

- Постављене су нове 74 светиљке које ће осветлити 
овај потез Бањичке шуме где се многи грађани 
рекреирају, а значиће и бројним спортистима који 
посећују Спортски центар „Вождовац“, јер је сада 
безбедност ноћу подигнута на један виши ниво. 
Настојаћемо да уведемо осветљење и у друге делове 
Вождовца, као што је Спомен-парк Јајинци, за који је 
већ у  припреми предлог постављања јавне расвете  – 
рекао је Савић.

Општина Вождовац подржала је и иницијативу 
да Бањичка шума понесе назив по легендарном 
Џону Тимотију Бајфорду, који је провео године 
управо у шетњи и проучавању ове шуме, а уједно је 
и заслужан за њено стављање на листу заштићених 
добара. 40 ПОрОдИЦа у раКОВИЦа Селу 

КОНачНО дОБИЈа елеКТрИчНу еНерГИЈу

ПОСТаВЉеНИ 
НОВИ КаНделаБрИ 
у улИЦИ Наде 
НауМОВИЋ

На потезу између зграда 
– од Улице Браће Јерковић 
до Улице Наде Наумовић 
– завршени су радови на 
изградњи новог јавног 
осветљења са канделабрима.

На захтев грађана, који 
годинама имају проблем са 
осветљењем овог дела пута, а 
због учесталих крађа и обијања 
аутомобила, општина  Вождовац 
је сагледала озбиљност 
поменутог проблема, након чега 
је приступила решавању истог.

Како би омогућила безбедан 
пролаз својим суграђанима, а 
нарочито  деце која свакодневно 
користе овај пут као пречицу до 
школе,  Општина је у сарадњи са 
ЈКП „Јавно осветљење” решила 
овај вишегодишњи проблем, 
од којег су претходне власти 
окретале главу.   

Чан Већа Милан Тодић 
редовно је обилазио радове, 
и у непосредном контакту 
са грађанима  разговарао 
о проблемима са којима 
се најчешће сусрећу и за 
чије су решавање највише 
заинтересовани.

Завршетак радова пропратио 
је и председник Скупштине 
општине Вождовац Александар 
Мирковић.

Руководство општине 
Вождовац још једном је изашло 
у сусрет својим суграђанима 
и показало да  испуњава дата 
обећања.

ОПШТИНА У СУСРЕТ ЗАХТЕВИМА ГРАЂАНАЈаВНа раСВеТа 
у БаЊИчКОЈ ШуМИ
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уКлОЊеНа дИВЉа 
деПОНИЈа у рИПЊу

На иницијативу Месне заједнице „Рипањ” и Градске 
општине Вождовац, уклоњена је  дивља депонија и 
извршена санација терена у Ерчанској улици у Рипњу.

Члан Већа општине Вождовац Милан Мартиновић 
истакао је овом приликом да је Општина уз помоћ ЈКП 
„Градска чистоћа“ у току прошле и ове године очистила 
укупно 35 депонија и да ће се наставити са уклањањем 
дивљих депонија и на другим локацијама на Вождовцу. 

Квалитетна сарадња општинских власти са градским 
предузећима и овај пут је резултирала отклањањем 
дугогодишњег проблема у најкраћем року, што је 
омогућило грађанима овог насеља побољшање квалитета 
основних животних услова.

НА ВОЖДОВЦУ ЗАПОЧЕТА ВЕЛИКА ПРОЛЕЋНА АКЦИЈА ЧИШЋЕЊА БЕОГРАДА 

ОчИШЋеНа улИЦа 
СаВе МаШКОВИЋа

Омладина Месне 
заједнице „Милунка 

Савић“ на терену 
са еко патролом

У оквиру редовних активности Еко патроле на 
одржавању зелених површина, прилазних стаза, 
тротоара и свих других активности које доприносе 
уређењу јавних површина, приступило се и радовима 
код Месне заједнице „Милунка Савић“ и ОШ 
„Бранислав Нушић“.

У реализацији поменутих радова учествовала 
је Еко патрола уз подршку омладине којa живи на 
подручју Месне заједнице „Милунка Савић“. Добром 
организацијом и непрекидним радом, уређени су 
тротоари уз Месну заједницу, очишћене стазе код 
Основне школе и исечена кисела дрва која су ометала 
саобраћај на углу улица Заплањска и др Милоша 
Пантића. 

У Улици Саве Машковића на 
Вождовцу, где се већ преко 20 
година прави дивља депонија, 
спроведена је акција великог 
пролећног чишћења Београда, 
уз помоћ радника ЈКП „Градска 
чистоћа” и „Зеленило - Београд”, 
али и великог броја волонтера 
Вождовца.

У овој акцији су, поред 
волонтера, учествовали и 
помоћник градоначелника 
Београда Борко Милосављевић, 
председник Градске општине 
Вождовац Александар Савић, 
директор  ЈКП „Зеленило – 
Београд” Слободан Станојевић и 
директор ЈКП „Градска чистоћа” 

Мирослав Богдановић. 
Председник Општине 

Александар Савић подсетио је 
грађане да могу путем мејла eko-
patrola@vozdovac.rs  да пријаве 
постојање депонија и других 
неуређених површина. 

И ПОзНаТе лИчНОСТИ ПОМОГле 
у чИШЋеЊу ВОЖдОВЦа

У насељу Медаковић на Вождовцу, у Улици Боривоја 
Стевановића, спроведена је акција пролећног чишћења 

Београда, у којој су, поред градских и општинских 
челника, учестовале и личности из јавног 

живота.
Градски менаџер Горан Весић и 

председник општине Вождовац 
Александар Савић, заједно са 
сарадницима, показали су својим 
примером да наш град може бити 

чистији и лепши, ако се сви укључе и 
помогну. Поред њих, грабуље у руке 

узеле су и јавне личности: Светлана Цеца 
Ражнатовић, Леонтина Вукомановић, Жељко 

Шашић, Никола Роквић, глумица Драгана 
Мићаловић и учесници „Пинкових звездица“, 

као и бројни волонтери.
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У Основној школи „Јајинци“ 
је поводом Светског дана чистог 
ваздуха одржано едукативно 
предавање прилагођено ђачком 
узрасту о важности шума  и 
значају животне средине. 
Након предавања, ђаци су у 
дворишту школе заједно са 
саветником председника ГО 
Вождовац Вуком Мирчетићем, 
руководиоцем Одељења за 
гајење шума ЈП „Србијашуме“ 
Звонимиром Баковићем и  

директором Васом Зоговићем, 
посадили прву од три саднице 
туја, које су поклон ЈП 
„Србијашуме“.   

Саветник председника 
Општине Вук Мирчетић, 
некадашњи ђак ове школе,  позвао 
је ученике да свакодневно чувају 
природу и оплемењују животну 
средину. Остале две саднице 
посадила су деца и тако обележила 
Светски дан чистог ваздуха.

Ученици су током садње 

слушали савете, како да се  према 
природи понашају одговорно у 
свакој ситуацији, како се штета 
и огромни губици лако праве, а 
тешко санирају, те на који начин 
да и они другарима пренесу 
своје искуство везано за очување 
природе.

Овај догађај употпунили су 
представници Месне заједнице 
„Јајинци“, председник Милена 
Ковачевић и заменик Драган 
Спасић.

Решавање проблема бесправне 
градње резултирало је рушењем 
нелегално подигнуте куће у Беранској 
улици на Бањици која не поседује 
грађевинску дозволу и није за исту 
поднесен захтев за легализацију. 
Крајем прошле године, средства за 
уклањење објеката обезбедио је Град 
Београд, на иницијативу Градске 
општине Вождовац.

Председник ГО Вождовац 
Александар Савић захвалио се 
грађанима који су о пштинском 
руководству указали на проблем 
нелегално подигнутог објекта и 
депоније која је насталa у околини 
објекта. Такође, Савић је изнео 
уверење да ће се наставити са 
решавањем проблема нелегално 
подигнутих објеката и упутио 
грађане да поштују законску 
процедуру за градњу стамбених и 
комерцијалних објеката. 

Приоритет у уклањању 
бесправно подигнутих објеката биће 
комерцијални објекти, док ће се са 
насељеним стамбеним објектима 
поступати пажљиво, с обзиром на то 
да је неопходно пронаћи решење за 
лица која живе у тим кућама и да би 
било крајње нехумано избацивати 
људе на улицу, а да им се претходно 
не пронађе алтернативно решење - 
рекао је први човек Вождовца.  

Уклањање бесправно подигнутих 
објеката представља само једну од 
активности које Општина предузима 
у циљу уређења животног простора и 
побољшања услова живота. Паралелно 
са овим активностима Општина 
реализује и многе друге пројекте који 
имају за циљ уређење јавних површина, 
првенствено површина које су намењене 
за забаву и игру најмлађе популације. 

Градска општина Вождовац спровела је рушење 
нелегално подигнутог објекта  у Борисављевићевој 
улици бр. 65, изграђеног још пре 15 година. Објекат 
сада већ срушене гараже био је подигнут  на туђој 
приватној парцели без грађевинске дозволе, а 
општинска испекција је на овај начин исправила 
вишегодишњу неправду, после дуго вођеног управног 
поступка.

Гаража у Борисављевићевој улици представља 
девети бесправно подигнути објекат који је у току 2015. 
године срушен на територији Вождовца, од средстава 
које је за ову годину обезбедио Град Београд, на 
иницијативу Општине. 

Још преко 140 бесправних објеката, колико се налази 
на списку за рушење инспекције ГО Вождовац, у плану 
је да се уклони у наредном периоду, према динамици 
прилива финансијских средстава за ове намене.

САНКЦИОНИСАЊЕ ДИВЉЕ ГРАДЊЕ НА ВОЖДОВЦУСВЕТСКИ ДАН ЧИСТОГ ВАЗДУХА ОБЕЛЕЖЕН НА ВОЖДОВЦУ

Срушен нелеŇално подиŇнут 
објекат у Беранској улици

Срушена Ňаража у Борисавŭевићевој улици

Ђаци Основне школе 
„Јајинци“ посадили тује 
у школском дворишту
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У среду, 04. новембра 2015. 
године у просторијама општине 
Вождовац одржан је стручни скуп 
на тему „Сузбијање наркоманије 
у школама“, који је био намењен 
директорима и школским 
психолозима вождовачких основних 
школа.

Ȃирма МРГ Експорт-Импорт 
д.о.о. je овом приликом Општини 
донирала сетове за детекцију 
наркотика за све основне школе. 
У циљу решавања овог актуелног 
проблема младих, општина Вождовац 
је прва међу београдским општинама 
узела учешће у спровођењу ове 
превентивне акције.

Председник Општине Александар 
Савић отворио је скуп и поздравио све 
присутне, а нарочито ученике, којима 
су оваква предавања најпотребнија. 
Он је навео све што је Општина 
учинила протеклих годину и по дана 
како би квалитет живота и школовања 
деце подигла на један виши ниво.

 - Ми смо у свим вождовачким 
основним школама увели видео 
надзор који прати Полицијска 
станица 24 часа дневно, а издвојили 
смо и средства за постављање ограда 

у оним школама које их нису имале 
до сада и то све у циљу контроле и 
превенције продаје дроге у школским 
двориштима - навео је Савић.  

Помоћу Мистрал сета - спрејева 
за детекцију психоактивне 
супстанце (канабис, хероин, 
марихуана, екстази, ЛСД и кокаин), 
узимаће се брисеви на одређеним 
местима где се окупљају ђаци 
(школске клупе, тоалети и слично), 
те ће се на тај начин утврдити 
да ли постоје трагови наркотика. 
Донирани комплети имају 
сагласност Агенције за лекове и 
медицинска средства.

Претходно ће се у школама 
формирати стручни тимови који 
ће вршити детекцију наркотика, у 
складу са утврђеном процедуром 
поверљивости информација. Дакле, 
суштина није у томе да се открију 
ученици који конзумирају дрогу, већ 
да се утврди да ли и колико дроге има 
у школи. Узорци се неће узимати са 
ученика, већ са одређених школских 
површина.

Супстанце које ученици  
најчешће користе су марихуана, 
седативи и лепак. Деца улазе у 

свет дроге већ од 7. или 8. разреда 
основне, а најчешће у 1. разреду 
средње школе.

О програму превенције присуства 
дрога у школама и резултатима 
вишегодишњег испитивања ученика 
говорио је прим. др. Александар 
Рамах, специјалиста психијатрије. 
Према статистичким подацима 
на основу истраживања које је 
обухватило 6.500 ученика првог 
разреда средње школе, чак сваки 
пети ђак је користио дрогу, односно 
21� испитаника користило је једну 
илегалну дрогу бар једанпут и то у 
највећем проценту седативе (7,6�), 
затим марихуану (6,9�), инхалансе 
(2,9�), итд.

Љубица Јеленковић, психолог 
Земуске гимназије, пренела је 
присутнима искуства из праксе 
са ученицима у различитим 
радионицама, са којима се у 
тимском раду спроводи превенција 
наркоманије у школи.

Како се врши детекција наркотика 
уз помоћ сета који ће добити све 
школе, стручно је објаснио Зоран 
Ђорђевић, руководилац хемијске 
лабораторије НКТЦ-а. 

СТОП НарКОМаНИЈИ
ВОЖдОВачКе ОСНОВНе ШКОле 
ПрВе Су дОБИле СеТ за 
деТеКЦИЈу НарКОТИКа

дОШлО ВреМе да 
Се у ШКОлу КреНе

Градска општина Вождовац 
се и ове године потрудила да све 
вождовачке ђаке прваке обрадује 
ранчевима и перницама са прибором.

Тим поводом, првог школског дана, 
председник ГО Вождовац Александар 
Савић, заједно са  помоћницом 
градоначелника Београда Иреном Вујовић, 
заменицом председника Скупштине 
града Београда Андреом Радуловић и 
својим сарадницима,  честитао је почетак 
школовања малишанима у ОШ „Змај Јова 
Јовановић“.

Он је поздравио малишане и 
изразио искрену жељу да ће сваки дан 

проведен у школи допринети стицању 
новог знања, јер је то највећа вредност 
коју им нико не може отуђити. Градиво 
које буду прелазили током основног 
образовања је неопходна подлога за 
развој и лично усавршавање које им 
предстоји у даљем школовању. 

Представници Општине обишли 
су и остале вождовачке основне 
школе током дана и уручили 
првацима поклоне као успомену на 
први школски дан. Радосни осмеси 
најмлађих школараца били су одличан 
доказ да се даривање и улагање у 
школство враћа на прави начин.
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ПОНОС ВОЖдОВЦа

 НаЈБОЉИ ВОЖдОВачКИ ЂаЦИ 
На ПрИЈеМу КОд ПредСедНИКа
У Градској општини Вождовац одржан је 

традиционални пријем за ђаке генерације и 
носиоце Вуковe дипломe вождовачких основних 
школа и том приликом су им уручена заслужена 
признања.

Председник Општине 
Александар Савић и члан 
Већа Милош Стојановић, 
уручили су 208 поклон 
књига добитницима 
Вукове дипломе и 18 таблет 
рачунара ученицима 
генерације, као подстрек за 
напредовање и усавршавање 
знања и вештина.

Председник је  честитао 
најбољим ученицима на 
резултатима оствареним 
током школовања и 
пожелео им пуно успеха 

у даљем усавршавању. Такође, истакао је да они 
представљају будућност Србије и да ће својим 
марљивим радом допринети просперитету друштва 
и пружити добар пример својим вршњацима.

За најбоље Вождовчане Општина је обезбедила 
и бесплатан обилазак 
Авалског торња.

У знак захвалности, 
фотографије свих 
вождовачких ђака 
генерације, традиционално 
су се  нашле на 
билбордима, које је ГО 
Вождовац поставила 
на две локације: у 
Устаничкој улици - 
испред ЦКС „Шумице“ 
и на раскрсници улица 
Устаничке и Војислава 
Илића.

ЂАЦИМА ГЕНЕРАЦИЈЕ ТАБЛЕТ 
УРЕЂАЈИ  НА ПОКЛОН, 

ВУКОВЦИМА КЊИГЕ

На иницијативу представника општине Вождовац, 
Завод за уџбенике поклонио је Школи за основно и 
средње образовање „Вожд“ књиге за школску библиотеку, 
као и стручну литературу у вредности од 100 хиљада 
динара. Представнике Општине и Завода угостили су 
директор Срећко Кривокапић и наставно особље, показали 
им школске просторије и упознали их са условима рада у 
којима се настава одвија.  

Након oбиласка учионица, фискултурне сале и просторија 
у којима се одржава практична настава, председник Скупштине 
ГО Вождовац Александар Мирковић, члан Већа општине 
Вождовац Милош Стојановић - задужен за предшколске и 
школске установе и  директор Сектора за маркетинг и продају 
Завода за уџбенике Горан Павловић, уручили су ученицима 
и наставном особљу књиге за школску библиотеку и стручну 
литературу неопходну за похођање редовне наставе. Ученици су 
добили и рекламне мајце Завода за уџбенике.

уручеНе КЊИГе ШКОлИ „ВОЖд“ у 
ВредНОСТИ Од СТО ХИЉада дИНара

ТалеНТОВаНИ раСТКО у 
ПОСеТИ ОПШТИНИ ВОЖдОВаЦ 

У свечаној сали oпштине 
Вождовац, члан Већа задужен за 
школске и предшколске установе 
Милош Стојановић, примио 
је дванаестогодишњег Растка 
ǡорђевића, ученика шестог разреда 
ОШ „Милан ǡ. Милићевић” и том 
приликом уручио му признање за 
постигнуте резултате.

Овај дванаестогодишњак од 
четвртог разреда похађа Центар за 

регионалне таленте и осваја награде 
на такмичењима из математике, 
физике и информатике. Данас је 
Растко најмлађи члан Мајкрософт-
ове заједнице која окупља оне који 
се професионално или из хобија 
баве њиховим технологијама. Био 
је и најмлађи предавач на другој 
конференцији „Тарабица”. Члан 
је Професионалног удружења 
64/ сервера и Стартап заједнице 

Србије. Први сајт је направио са 
једанаест година, а прошле године 
добио је прву награду на такмичењу 
Универзитета Метрополитан за 
најбољу веб-апликацију.

Општина Вождовац ће и убудуће, 
према својим могућностима, 
наставити  да подржава и 
награђује младе таленте у циљу 
подстицања њиховог образовања и 
напредовања.
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УСПОСТАВЉЕН 
ЦЕНТРАЛНИ МОНИТОРИНГ  

У 12. ПОЛИЦИЈСКОЈ 
СТАНИЦИ

У оквиру акције „Безбедно у саобраћају“, коју је спровео Савет за безбедност 
саобраћаја општине Вождовац, организован је крајем прошле школске године 
ликовни конкурс  за ученике вождовачких основних школа, који су имали задатак 
да кроз цртеж покажу шта су научили о безбедном понашању у саобраћају. 

Након завршетка конкурса, Савет је направио избор од три најбоља рада, за које 
је обезбедио вредне поклоне. Добитнике наградa угостили су председник Општине 
Александар Савић и члан Већа задужен за саобраћај Реља Огњеновић.

Прву награду освојила је Јована Перић, ученица ОШ „Ȃилип Ȃилиповић“. 
На поклон за најбољи рад добила је бицикл. Јована није прикрила задовољство 
освојеном наградом и најавила да ће редовно учествовати у конкурсима које 
организује Општина за ученике основних школа. Друга и трећа награда, таблет 
рачунари, припале су Дарку Миладиновићу, ученику ОШ „Змај Јова Јовановић“ и 
Иви Дуловић из ОШ „Бора Станковић“. Дарко и Ива су се захвалили на наградама 
и обећали да ће у наредним конкурсима бити још успешнији.

Ученици првог разреда свих 
вождовачких основних школа 
добили су на поклон приручнике 
Саобраћајни буквар и Пажљивкова 
правила у саобраћају, које су за њих 
припремили Савет за безбедност 
саобраћаја ГО Вождовац и Агенција 
за безбедност саобраћаја Републике 
Србије.

У циљу повећања степена 
безбедности грађана, а посебно 
наших најмлађих суграђана, Савет 
за безбедност саобраћаја  Градске 
општине Вождовац већ другу 
годину заредом организовао 
је бројне акције едукативног 
карактера, као и промоције на тему 
„Безбедност у саобраћају“.

Подели Саобраћајног 
буквара у ОШ „Бора Станковић“ 
присуствовали су и представници 
Саобраћајне полиције, а акцију је и 
ове године подржао Дом здравља 
„Вождовац“, чији су представници 
кратком презентацијом ђацима 
показали основне кораке прве 
помоћи.

Иви Дуловић из ОШ „Бора Станковић“. Дарко и Ива су се захвалили на наградама 
и обећали да ће у наредним конкурсима бити још успешнији.

БЕЗБЕДНОСТ ДЕЦЕ УВЕК НА ПРВОМ МЕСТУ  u  БЕЗБЕДНОСТ ДЕЦЕ УВЕК НА ПРВОМ МЕСТУ  u  БЕЗБЕДНОСТ ДЕЦЕ УВЕК НА ПРВОМ МЕСТУ  u  БЕЗБЕДНОСТ ДЕЦЕ УВЕК НА ПРВОМ МЕСТУ

БЕЗБЕДНОСТ ДЕЦЕ УВЕК НА ПРВОМ МЕСТУ  u  БЕЗБЕДНОСТ ДЕЦЕ УВЕК НА ПРВОМ МЕСТУ  u  БЕЗБЕДНОСТ ДЕЦЕ УВЕК НА ПРВОМ МЕСТУ  u  БЕЗБЕДНОСТ ДЕЦЕ УВЕК НА ПРВОМ МЕСТУ

„ЂаЦИ ВаС МОле, уСПОрИТе ПОред ШКОле!“
Едукативна акција „ǡаци вас моле, успорите 

поред школе”, која се већ 8 година спроводи 
у организацији ЈКП „Паркинг сервис” и 
Саобраћајне полиције, одржана је маја месеца у 
једној од 17 вождовачких основних школа.

Кроз интерактивну игру и забаву малишани 
ОШ „Јанко Веселиновић·· имали су прилику да 
науче основна правила понашања о безбедности у 
саобраћају.

Испред Градске општине Вождовац прваке 
је поздравио члан Већа Реља Огњеновић, који 
је након програма првацима поделио заштитне 
флуоресцентне прслуке, са циљем да им се пут 
од школе до куће учини безбеднијим. Иста акција 
спроведена је и током октобра месеца у свим 
вождовачким основним школама.

СаВеТ за БезБедНОСТ СаОБраЋаЈа 
ОБезБедИО СаОБраЋаЈНе БуКВаре 

НаЈМлаЂИМ ШКОларЦИМа

ПаЖЉИВКО у ОШ „даНИлО КИШ“
Ученици првог разреда Основне 

школе „Данило Киш“ имали су прилику 
да у оквиру  кампање „Пажљивко“ 
погледају истоимену представу, 
прилагођену њиховом узрасту.  

Глумац Игор Бећирић, у маскоти 
Пажљивка, објаснио је најмлађима 
како се безбедно прелази улица, којом 
страном треба да се крећу, као и друга 
важна правила за пешаке. Ово је била 
интерактивна представа у којој је главни 
јунак постављао питања и комуницирао 
са децом.

Ова представа одржана је у оквиру 
превентивне кампање коју спроводи 
Агенција за безбедност саобраћаја 
у сарадњи са Секретаријатом за 
образовање и дечију заштиту и 
oпштином Вождовац.

НАГРАЂЕНИ ПОБЕДНИЦИ ЛИКОВНОГ КОНКУРСА НА ТЕМУ„БЕЗБЕДНО У САОБРАЋАЈУ“

ЈОВаНа, дарКО И ИВа ОСВОЈИлИ ВредНе НаГраде

ВИдеО НадзОр у СВИМ 
ВОЖдОВачКИМ 

  ОСНОВНИМ 
  ШКОлаМа
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ПредСедНИК СО ВОЖдОВаЦ 
у ПОСеТИ ПИТСБурГу

Председник Скупштине општине Вождовац Александар Мирковић 
почетком децембра боравио је у посети америчком граду Питсбургу, 
у оквиру програма Оpen world ledearship. Том приликом он је са 
градоначелником овог града разговарао о будућим видовима сарадње 
Питсбурга и општине Вождовац.

ОдрЖаНа деМОНСТраЦИЈа 
уСПОСТаВЉаЊа радИО�аМаТерСКИХ 
Веза у ВаНредНИМ СИТуаЦИЈаМа 

У организацији Радио клуба “Бањица“ ЈУ1ББВ и Градске општине 
Вождовац, одржана је демонстрација успостављања радио-аматерских 
веза у ванредним ситуацијама као што су поплаве, земљотреси и друге 
елементарне непогоде. Вождовчани су имали прилику да се упознају са 
радом овог клуба који је 2010. године основала Општина, да науче како 
се успоставља и одржава радио веза у опасности, али и да постану нови 
чланови. Овај клуб у сарадњи са Радио-аматерском мрежом за опасност и 
Савезом радио-аматера Србије, дао је пуни допринос у акцијама спашавања 
људских живота и материјалних добара у катастрофалним поплавама, које 
су у мају 2014. године задесиле поједине делове наше земље.

Председник клуба Душан Грујић сматра да сама делатност радио-
аматера представља интересантан друштвено-корисни спој.  Један од 
наших циљева је да што више грађана научи да рукује радио-техником и 
да на тај начин помогну себи, али и другима у опасности. Наш план је да 
овакву демонстрацију радио-аматерских веза организујемо и у подавалским 
насељима на територији општине Вождовац - истакао је Грујић.

Иначе, Радио клуб „Бањица“ ЈУ1ББВ је удружење грађана, у коју су 
добровољно учлањени Вождовчани ради остваривања циљева у области 
ширења и развијања техничке културе, на пољу телекомуникација и 
електронике.

ИзВеШТаЈИ О раду ОПШТИНСКОГ 
руКОВОдСТВа ПОКазалИ уСПеШНО 
ПОСТИГНуТе резулТаТе ТОКОМ �014.

Одборници Скупштине ГО Вождовац су на 
првој седници Скупштине у овој години, која је 
одржана 20. марта 2015. године, усвојили бројне 
значајне одлуке, као и годишње извештаје о раду 
општинског руководства. На 11. седници Скупштине 
представљени су кроз извештаје резултати рада 
прве године мандата. Председник Општине 
Александар Савић представио је одборницима 
најважније активности и пројекте који су на 
Вождовцу реализовани или започети у 2014. години. 
Неки од пројеката су у потпуности финансирани 
из буџета ГО Вождовац, док су други потпуно или 
делимично финансирани из буџета Града Београда, 
а све то уз велику помоћ и координацију надлежних 
секретаријата и јавних градских предузећа.

Одборници су, такође, усвојили и извештаје Већа 
ГО Вождовац, Јавног правобранилаштва, Управе 
Општине , ЈП „Пословни простор-Вождовац“, Установе 
НУ „Светозар Марковић“, ЦКС „Шумице“ и СЦ 
„Вождовац“. Између осталог, изгласане су и следеће 
одлуке:

-  Одлука о првом ребалансу буџета ГО Вождовац�
-  Предлог Стратегије управљања ризицима ГО 

Вождовац�
-  Одлука о награђивању ученика из буџета ГО 

Вождовац�
- Одлука о пружању правне помоћи (давањем 

усмених правних савета, састављањем поднесака: 
тужби, жалби, захтева, предлога, представки и слично, 
као и састављањем исправа: уговора, завештања, 
поравнања, пуномоћја и слично)�

-  Одлука о начину финансирања програма 
удружења из буџета ГО Вождовац, на основу које 
ће се финансијски помоћи програми добровољних, 
невладиних, непрофитних и неполитичких удружења, 
основаних ради остваривања и унапређења одређеног 
заједничког или општег циља и интереса.

ОДБОРНИЧКА ГРУПА 
ЂИЛАС-ДЕМОКРАТСКА НА ВОЖДОВЦУ 
ОСТАЛА БЕЗ ЈЕДНОГ ОДБОРНИКА

На 12. седници Скупштине ГО Вождовац, 
одборници опозиционе Демократске странке остали 
су без једног свог одборника. На листи Ђилас-
Демократска, сада је 6 одборника, од укупно 7 
освојених мандата.

Наиме, одборник Стеван Радовић, председник 
Удружења грађана Покрет за бољи Вождовац, са листе 
Ђилас-Демократска, изјавио је да ће Покрет за бољи 
Вождовац од ове седнице Скупштине ГО Вождовац 
деловати самостално и кооперативно. Према његовим 
речима, мисија Удружења је да подржава добре 
идеје и одговоран рад општинског руководства, као 
и да активно учествује у доношењу одлука, давању 

предлога, а све у циљу решавања свакодневних проблема 
грађана.

Одлука Стевана Радовића, који је иначе био председник 
општине Вождовац у периоду од 2000. до 2004. године, 
изазвана je примедбама одборничке групе Демократске 
странке да Удружење коме припада подржава рад садашње 
општинске власти, уместо да делује као опозиција. 
Радовићево мишљење је да је дужност сваког одборника да 
ради у интересу грађана који су га изабрали, а не да буде 
гласачка машинерија између две седнице. 

- У складу са тим,  учествоваћу у раду Скупштине 
конструктивно, као и на терену са грађанима, 
подржавајући све одлуке које су добре и у интересу 
Вождовчана, што препознајем да чини садашње младо 
општинско руководство, на челу са председником 
Александром Савићем - своје излагање одборник Радовић 
је завршио речима да непосредним одлучивањем жели 
да доприносе решавању обичних проблема грађана, што 
и јесте приоритет локалне самоуправе, а све то уз осећај 
човечности, бриге о сваком суграђанину и поштовања 
моралних и обичајних вредности. Председавајући 
Скупштине ГО Вождовац  Александар Мирковић захвалио 
се господину Радовићу на подршци, препознавању 
квалитета рада садашњег општинског руководства, као и на 
придруживању владајућој већини.

У наставку седнице, изгласане су неке од важних 
одлука, као што је Одлука о консолидованом завршном 
рачуну буџета за 2014. годину. Према тој одлуци, у 
2014. години остварени приходи у односу на планиране 
повећани су за 14,6�, док су уједно расходи знатно смањени 
(највећа одступања су на позицијама трошкова путовања, 

репрезентације, сталних и материјалних трошкова, где су 
остварене значајне уштеде рационалним односом према 
трошењу буџетских средстава). Одборници су, између 
осталог, већином гласова донели и Одлуку да се уведу 
две сталне манифестације у области спорта и то, „Трофеј 
Вождовца“ и шаховска манифестација „Нашем Глиги“.

ОДРЖАНА 13. СЕДНИЦА 
СКУПШТИНЕ ГО ВОЖДОВАЦ

На 13. седници Скупштине градске општине Вождовац, 
која је одржана 04. септембра 2015. године, одборници су 
донели Одлуку о трећем ребалансу буџета Градске општине 
Вождовац, као и Одлуку о уређивању, одржавању гробља 
и сахрањивању на подручју Градске општине Вождовац, с 
обзиром на потребу регулисања ове делатности на подручју 
територије Општине.

Већином гласова на седници је донето решење 
о именовању Зорана Иваниша, дипл. туризмолога, 
за директора Јавног предузећа „Пословни простор – 
Вождовац“, као и о именовању Драгана Животића, дипл. 
менаџера индустријског менаџмента, за заменика директора 
Установе спортски центар „Вождовац“. Председник 
Скупштине Александар Мирковић обавестио је одборнике 
да је досадашња одборница Демократске странке Србије 
Миросинка Продановић напустила одборничку групу 
Демократска странка Србије – Војислав Коштуница и да 
ће убудуће наступати као независни одборник испред 
политичког покрета Самостални ДСС. Одборница 
Продановић је изјавила да остаје део скупштинске већине у 
садашњем сазиву Скупштине ГО Вождовац.
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Кинеску делегацију братске општине Шангајског 
дистрикта ǡадинг, са којом Градска општина Вождовац 
има вишегодишњу сарадњу, угостио је у октобру 
председник Општине Александар Савић, заједно са 
својим сарадницима.

Срдачно поздравивши госте председник Александар 
Савић исказао је задовољство што има прилику да по други 
пут у свом мандату угости делегацију из пријатељског 
дисктрикта Ђадинг.  

- Надам се да ћемо од ваших представника научити 
много тога и применити оно најбоље из области образовања 
и спорта. Сматрамо да ваша велика земља и дан данас 
помаже нашој малој Србији, као што је била уз нас и у 
најтежим временима. Српски народ воли ваш народ и 
сматра их за пријатеље, зато сте код нас увек добродошли  – 
поручио је Савић.

Председавајући и шеф делегације, господин Лиу ȃаитао, 
подсетио је да је данашња посета Вождовцу, трећа по реду, 
од када су 2011. године први пут били гости. 

 - Веома смо захвални Друштву „Далеки исток“ на 
напорима и свему што су учинили да наша два дистрикта 
постану пријатељски. Овај пут наша делегација долази са 
циљевима да посетимо Вождовац, да направимо још један 
корак ка унапређењу наше сарадње и да научимо нешто 
од вас. Србија има велики и храбар народ, има и лепу 

природу. Сматрам да ћемо уз подршку Владе оба дискрикта, 
унапредити нашу сарадњу  - рекао је ȃаитао, позвавши 
домаћине да узврате посету.

По завршетку пријема у општини Вождовац, делегација 
из Кине обишла је ОШ „Бора Станковић“, која је овог 
лета успоставила сарадњу са ОШ „Нови пут“ у дистрикту 
Ђадинг. Гости су свечано дочекани уз фолклорни програм, 
песме и рецитације на кинеском језику, а том приликом 
отворена је и изложба „Четири годишња доба Шангаја“. Ову 
колекцију од око 80 слика које су забележили најпознатији 
фотографи из Кине, школи је приредио град Шангај. 
Податак да је ову школу похађао најуспешнији тенисер света 
Новак Ђоковић, посебно је заинтересовао чланове кинеске 
делегације, који су желели да сазнају на који начин одрастају 
чувена спортска имена.

Првог дана посете представници из Ђадинга имали 
су прилике да обиђу и Музеј ȂК Црвена звезда, као и ȂК 
„Вождовац“ са својим несвакидашњим стадионом на крову 
Тржног центра „Стадион“.

Другог дана боравка делегација је била гост Скупштине 

ПОСеТа КИНеСКе 
делеГаЦИЈе 
ВОЖдОВЦу

заМеНИК ГрадОНачелНИКа БраТСКе 
КеФалОНИЈе ПОСеТИО ВОЖдОВаЦ

Заменик градоначелника 
Кефалоније Евангелос Кекатос 
посетио је 20. фебруара 2015. године 
Градску општину Вождовац, са којом  
ово грчко острво има дугогодишње 
братске односе.

Уваженог госта из Грчке дочекали 
су председник Скупштине општине 
Вождовац Александар Мирковић и 
члан Већа општине Ана Ǫирић, који 
су га повели у обилазак знаменитих 
места на Вождовцу. Родна кућа војводе 
Степе Степановића у Кумодражу, која 
је обновљена прошле године, изазвала 
је велико интересовање заменика 
градоначелника Кефалоније, као и 
споменик Незнаном јунаку на врху 
Авале и прелеп видик са авалског 
торња. На крају обиласка, гост је 
имао прилику да види јединствени 
фудбалски терен ȂК „Вождовац“, који 
се налази на врху „Стадион шопинг 
центра.“ 

У згради Општине, господина 
Кекатоса примио је председник ГО 
Вождовац Александар Савић који 
је, пожелевши госту добродошлицу, 
изразио жељу да се досадашња успешна 
сарадња на пољу културе, прошири 
на економску, образовну и туристичку 
област.

Заменик градоначелника 
Кефалоније је пренео своје позитивне 
утиске после обиласка неких од 
вождовачких знаменитости и позвао 
руководство Вождовца у узвратну 
посету. Такође, изразио је одушевљење 
што види младе људе на челу Општине, 
који су га срдачно дочекали и показали 
своје гостопримство на најлепши начин.

На крају су челници две братске 
општине разменили поклоне који 
симболизују општину Вождовац и 
Кефалонију и договорили да се настави 
досадашња добра сарадња између 
пријатељских народа Грчке и Србије.

- Наше општине везује дугогодишња 
сарадња на културном плану, коју  
желимо да учврстимо и проширимо на 
привредном, трговинском, туристичком 
и спортском новоу - истакао је гост 
из Кефалоније и позвао председника 
Општине да са сарадницима  посети 
Кефалонију. 

Поводом успешног завршетка реализације Пројекта 
„Унапређење управљања имовином у општинама 
Вождовац и Раковица“, који се реализује кроз програм (8 
e[FKaQJe 4 делегације ЕУ у Србији, у згради Општине 
одржана је у мају месецу завршна конференција. 
Пројекат је финансирала ЕУ у износу од 150.486,00 
евра, што представља 85� укупне вредности, док је 
остатак финансирала Општина кроз ангажовање својих 
кадровских и других  ресурса.

Дејан Реметић, координатор пројекта, представио 
је на конференцији остварене резултате по следећим 
категоријама: - Попис јавне имовине и значај наведеног 

процеса за Град Београд� - Реализација геодетских снимања, 
израда информационог система и базе података јавне 
имовине�- Реализација обука за запослене у Сектору 
управљања јавном имовином у општини Вождовац� - Израда 
тематских студија и Стратегија управљања јавном имовином 
у општинама Вождовац и Раковица.

Како је Реметић присутнима појаснио, овим пројектом 
је предвиђено да се унапреди систем евиденције јавне 
имовине. Крајњи резултат је карактер стратегије, односно 
документи који говоре о томе у ком правцу треба да се креће 
управљање јавном имовином на територијама Вождовца 
и Раковице. Укупно 5.873 парцела је обрађено од стране 
Пројектног тима, од чега је 3.808 парцела са Вождовца које 
нису спорне, а прослеђене су градском Секретаријату за 
имовинско правне послове.   

О оствареним резултатима, добијеним уз свесрдно 
залагање запослених у Одељењу за имовинско правне 
послове и Пројектног тима, говорила је Ивана Томић, члан 
Већа општине Вождовац. Она је објаснила да спроведени 
пројекат модернизује систем управљања, евидентира јавну 
имовину и генерише многе добре ефекте, како за Општину, 
тако и за Град Београд.

- Најважнији ефекат програма Е[change 4 је то што 
доприноси економском просперитету наше општине, 
а комуникација са потенцијалним инвеститорима је 
вишеструко убрзана. Више се не губи време да би се 
дошло до информације о некој парцели, већ се то чини за 
само један дан, једноставним увидом у базу електронских 
података, као и уз помоћ каталога који даје експертску 
анализу потенцијалних инвестиција -  навела је Томићева.

У Градској општини Вождовац 
одржана је презентација поводом 
отварања Центра за мирно решавање 
спорова на територији Вождовца. 
Пројекат „Локални омбудсман и 
медијација“, који се спроводи уз 
подршку Амбасаде Краљевине 
ȃоландије у Србији, има за циљ јачање 
капацитета локалних заштитника 
грађана Вождовца, Врачара, Панчева, 
Суботице и Бачке Тополе, ради 
унапређења заштите права грађана 
кроз примену медијације.

Овај први Центар за медијацију у 
Србији почео је са радом првог радног 
дана у мају месецу у згради Народног 
универзитета „Светозар Марковић“ 
(Устаничка 66) и има за циљ пружање 
бесплатних услуга посредовања 
свим заинтересованим грађанима са 
територије општине Вождовац.

Реализацију пројекта „Локални 
омбудсман и медијација“ спровели су 
ГО Вождовац, Партнери за демократске 

промене Србија (Партнери Србија) и 
заштитник грађана Градске општине 
Вождовац, у сарадњи са Удружењeм 
локалних омбудсмана. Александар 
Момиров, из Амбасаде Краљевине 
ȃоландије у Србији, изразио је наду да 
ће овај пројекат помоћи да и у Србији 
заживи медијација, као што је то случај 
са ȃоландијом, која има у овој области 
традицију дугу скоро стотину година.

Према речима Весне Гојковић, 
заштитнице грађана ГО Вождовац,  у 

Центру ће се, уз учешће заштитника 
грађана Општине и других 
сертификованих медијатора, 
грађанима пружати бесплатне услуге 
посредовања-медијације, у циљу 
мирног решавања сукоба у локалној 
заједници. Према досадашњим 
искуствима у раду, показала се потреба 
за оваквим видом решавања спорова, 
чиме би се у знатној мери смањио број 
поступака који се воде пред судовима и 
другим органима.

уБрзаНа КОМуНИКаЦИЈа Са 
ПОТеНЦИЈалНИМ ИНВеСТИТОрИМа

ОТВОреН ПрВИ ЦеНТар за МИрНО 
реШаВаЊе СПОрОВа у СрБИЈИ
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У сали већа Градске општине Вождовац, у уторак 
15.09.2015. године, одржан је састанак руководства 
Општине и представника грађана подавалских 
насеља, у циљу упознавања за начином уређења и 
одржавања гробља у насељима под Авалом. Састанку су 
присуствовали председник ГО Вождовац Александар 
Савић, председник Скупштине општине Александар 
Мирковић, начелник Управе општине Бојана Радаковић, 
као и представници грађана подавалских насеља.

Председник Општине отворио је састанак и захвалио 
се присутнима што су се одазвали позиву да заједничким 
снагама отклоне дилеме или погрешна тумачења Одлуке 
о уређивању, одржавању гробља и сахрањивању,  која 
брине мештане подавалских насеља.

Овом приликом, начелник Управе општине Бојана 
Радаковић, објаснила је присутнима да је Одлука о 
уређивању, одржавању гробља и сахрањивању, коју 
је донела Скупштина ГО Вождовац великом већином 
гласова, донета у складу са чланом 5. став 1. Закона о 
комуналним делатностима („Службени гласник РС“, бр. 
88/2011) и у складу са Законом о сахрањивању и гробљима 
(„Службени гласник СРС“, бр. 20/77, 24/85 – др. закон, 

6/89 – др. закон, „Службени гласник РС“, бр. 53/93 – др. 
закон, 67/93 – др. закон, 48/94 – др. закон, 101/05 – др. 
закон и 120/12 – УС). Уз наведено, на основу члана 2а. 
Одлуке града Београда о уређивању, одржавању гробља 
и сахрањивању („Службени лист града Београда”, бр. 
27/02, 30/03, 11/05, 18/11, 17/12, 44/14 и 11/15), обавеза 
Скупштине општине Вождовац је била да своју одлуку у 
потпуности  ускалади са градском, што је и учињено.

Председник Општине Александар Савић нагласио је да 
ће се донетом одлуком коначно уредити рурална подручја 
по питању ове осетљиве теме и подвести под законску 
регулативу, те да је циљ, пре свега, да се гробља прошире, 
осветле и ограде.

На састанку је договорено да се организују састанци 
представника месних заједница са мештанима, на којима 
ће присуствовати и председник Општине са сарадницима, 
како би становници подавалских насеља добили тачне и 
прецизне информације.

Иначе, мештанима поменутих насеља и широј јавности 
су саопштаване неистините информације о начину 
уређења гробља, и то од стране неформалне политичке 
групације.

ОдлуКа О уреЂИВаЊу, ОдрЖаВаЊу ГрОБЉа И 
СаХраЊИВаЊу у СКладу Са заКОНСКОМ реГулаТИВОМ

Са циљем да се смањи број саобраћајних незгода и 
побољша безбедност на путевима, Савет за безбедност 
саобраћаја на путевима Градске општине Вождовац 
је у оквиру акције „Сигурно је безбедно“ организовао 
предавање о првој помоћи и поделу комплета прве 
помоћи свим присутним грађанима који су се одазвали 
јавном позиву.

Акцију су подржали и предавању су присуствовали 
Златибор Лончар, министар здравља, Душан Рафаиловић, 
градски секретар за саобраћај и Александар Савић, 
председник ГО Вождовац. Као домаћин предавања присутне 
је поздравио Реља Огњеновић, члан Већа ГО Вождовац 
задужен за саобраћај.

КОМПлеТ ПрВе ПОМОЋИ за ВОЖдОВачКе ВОзаче

90 рОТаЦИОНИХ лаМПИ
за ТраКТОре СТаНОВНИЦИМа рИПЊа

У оквиру акције „Сигурно је 
безбедно“, представници Града 
Београда и Градске општине 
Вождовац уручили су житељима 
насеља Рипањ деведесет 
ротационих лампи и светлосне 
сигнализације за тракторе. 

Ова акција, коју је спровео 
општински Савет за безбедност 
саобраћаја на путевима, допринеће 
побољшању безбедности на путевима 
и смањењу саобраћајних незгода у 
којима учествују возачи трактора. 
Уз помоћ ротационих лампи које су 
подељене, возачи трактора ће убудуће, 
у условима смањене видљивости - 
ноћу, бити више уочљиви, чиме ће се 
повећати опрезност осталих учесника 
у саобраћају.   

ПАКЕТИ КОРИСНИЦИМА 
НАРОДНЕ КУХИЊЕ

Савет МЗ „Доњи Вождовац“ током 2015. године 
у неколико наврата је поводом новогодишњих и 
божићних празника, обрадовао кориснике народне 
кухиње пакетима са животним намирницама, који су 
добијени од донација друштвено одговорних фирми. 
„Милош клиника“, ресторан „Пинк кухињица“, 
Заједница фудбалскиг клубова супер лиге Србије, 
„Полимарк“, „Агро Послови“ и „Соко Штарк“ 
припремили су пакете помоћи са прехрамбеним 
намирницама. Пакети хуманитарне помоћи 
подељени су поводом великог празника Сретења.

Током године, члан Савета Светлана Станојевић,  
сваког уторка бесплатно је шишала децу и фризирала 
материјално угрожене пензионере у салону „САД“, 
Витановачка 38. 

ПОДЕЉЕНИ БИГ МЕК И ХЕПИ 
МИЛ  ПАКЕТИ У ЦКС „ШУМИЦЕ“

ГО Вождовац и Мек Доналд компанија су за 
ускршње празнике  у 2015. години обрадовале 
стотинак деце и родитеља  корисника  народне 
кухиње у  Центру за културу и спорт „Шумице“. 
Пред почетак позоришне представе „Чик погоди ко 
се воли“, веселим малишанима подељени су оброци 
и друштвене игре - донација фирме Принтекс из 
Ваљева.

НОВА АУТОБУСКА ЛИНИЈА 404 
И ПРОДУЖЕТАК 534 ЗА ГРАЂАНЕ РИПЊА

Градски менаџер Горан Весић и председник Градске општине Вождовац 
Алексанадар Савић, заједно са чланом Градског већа Драгомиром 
Петронијевићем, обишли су нову окретницу код рипањског гробља, докле ће 
убудуће саобраћати продужена аутобуска линија 534.

На захтев грађана у Рипњу уводи се и нова аутобуска линија 404, која ће 
саобраћати од рипањског гробља (Ерчанска бб), преко Прњавора до Трешње. 
Дужина линије је 7,7 км у једном правцу, а аутобус ће ићи на 1 сат. Председник 
Александар Савић навео је да је Општина испунила захтеве грађана Рипња и 
заједно са Месном заједницом и својим одборницима покренула иницијативу 
да се уведе нова аутобуска линија 404, а линија 534 продужи. 

ОТВОРЕН ШАЛТЕР ЗА ПРЕДУЗЕТНИКЕ 
У ЗГРАДИ ОПШТИНЕ
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У сали Скупштине општине 
Вождовац, уз богат културно уметнички 
програм, одржана је академија поводом 
стогодишњице Великог рата од 1912. 
до 1920. године, одбране Београда од 06. 
до 19. октобра 1915. године, годишњице 
смрти велике српске хероине Милунке 
Савић и помен мајору Драгутину 
Гавриловићу. 

Организатори манифестације 
били су Градска општина Вождовац, 
Савез потомака ратника од 1912. до 
1920. – Општински одбор Вождовац и 
Подружница Јајинци.

Испред Савеза потомака ратника госте 
је поздравио Драган Спасић, изразивши 
одушевљење што су се одазвали у великом 
броју и што међу њима има омладине. „

- Највећа српска хероина ;; века 
Милунка Савић била је добровољац, жена 
ратник са највише одликовања у историји 
ратовања - истакао је у уводном делу 
програма Драган Спасић.

У име председника општине Вождовац, 
суорганизаторима, учесницима и 
посетиоцима ове свечаности захвалио се 
Вук Мирчетић, саветник председника и 

том приликом изјавио:
- Милунка Савић је један од хероја 

наше државе коме није указана захвалност 
какву заслужује. Наша држава се више 
пута огрешила о хероје у прошлости 
и то морамо исправити у будућности. 
Генерације које долазе имају задатак да 
створе амбијент у којем је част бити херој - 
истакао је Вук Мирчетић.

Посетиоци су имали прилику да 
чују стихове Змајеве песме Светли 
гробови у извођењу ученика ОШ „Ȃилип 
Ȃилиповић“, народне песме уз гусле и 
опширнију биографију српске легенде 
Милунке Савић.

„Теорија и пракса 
локалне самоуправе“

СТУДЕНТИ ФАКУЛТЕТА ПОЛИТИЧКИХ НАУКА ПОСЕТИЛИ ОПШТИНУ ВОЖДОВАЦ

Руководиоци Градске општине 
Вождовац угостили су средином но-
вембра групу студената Ȃакулте-
та политичких наука, који су оби-
шли Општину у оквиру реализације 
пројекта „Теорија и пракса локал-
не самоуправе“. Ȅиљ пројекта је да се 
студенти ȂПН-а, кроз похађање тре-
нинга и симулацију рада, ближе ин-
формишу о начину на који локална 
самоуправа функционише, о значају 
и правцу реформе локалне самоупра-
ве, као и да стекну практична знања 
о томе на који начин раде општинске 
службе и одељења.

Студенте су примили председник 
Скупштине општине Александар Мир-
ковић и члан Већа Милан Тодић, са са-
радницима из појединих општинских 

служби. Они су их дочекали речима до-
бродишлице, са жељом да им се овом 
посетом приближи рад општинских 
одељења у циљу стицања нових иску-
става и знања. Потом су их провели 
кроз просторије општинских одељења: 
инспекцијских послова� имовинско 
правних послова� финансија, привре-
де, друштвених делатности и плани-
рања, као и кроз службе за скупштин-
ске послове и информисање, протокол 
и кабинет.

Студенти су пажљиво слушали 
представљање начина обављања посло-
ва у оквиру одређених одељења, а по-
стављали су и питања на тему изборног 
система, међународне сарадње са дру-
гим локалним самоуправама, учество-
вања у међународним конкурсима, по-

стојећих контаката Одсека за инфор-
мисање са медијима и др.

Студенти су се на крају захвалили 
на топлом пријему и пренесеном иску-
ству које ће им бити од користи током 
студија. Следећи њихов сусрет са пред-
ставницима Општине у оквиру пројек-
та одржаће се до краја године, када ће 
студенти похађати тренинг и симула-
цију рада седнице Скупштине.

Студентска унија ȂПН-а, под покро-
витељством ГО Вождовац, 19. октобра рас-
писала је конкурс за учешће у пројекту 
„Теорија и пракса локалне самоуправе”, 
за све студенте Ȃакултета политичких на-
ука. Градска општина Вождовац  допри-
нела је у значајној мери спровођењу овог 
програма обезбеђивањем неопходних 
средстава за финансирање.

 СрПСКа ХерОИНа МИлуНКа СаВИЋ 

да Се Не заБОраВИ

У цркви рођења Светог Јована 
Крститеља на Ȅентралном гробљу по 
први пут је из Румуније стигла велика 
православна светиња – риза �плашт� 
Свете Петке. Тим поводом Архијерејску 
литургију служио је Патријарх српски 
Иринеј са свештенством.

Више хиљада грађана присуствовало 
је првог новембра литургији и свечаном 
уношењу кивота са делом ризе ове 
чудотворне светитељке. После литургије, 
верници су молитвено начинили 
трократни опход око цркве.

Овом свечаном и посебно значајном 
догађају за све вернике, присуствовао је 
испред Градске општине Вождовац заменик 
председника Општине Марко Сарић.   

После уношења кивота, служен је 
акатист Светој Петки. Преподобна мати 
Параскева, заштитница и чудотворка, 
посебно је омиљена светитељка међу 
Србима.

рИза СВеТе ПеТКе 
у ХраМу ЈОВаНа 
КрСТИТеЉа
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ОдрЖаНа аКадеМИЈа
„СТеПИ у чаСТ“

У ЦКС „Шумице“ одржана је 14. марта 2015. године академија 
посвећена великану српске историје са почетка ;; века, војводи 
Степи Степановићу.

Манифестацију посвећену 159-тој годишњици рођења Степе 
Степановића организовали су Подружница савеза Потомака 
ратника 1912-1920. Јајинци, Удружење „Војвода Степа Степановић“, 
Градска општина Вождовац, као и Општински одбор Савеза 
потомака ратника Вождовац од 1912-1920. испред кога се обратио и 
све присутне поздравио Драган Спасић, председник Одбора.

Академију је свечано отворио хор ОШ „Јајинци“ уз интонацију 
химне Боже правде и песме Тамо далеко, под диригентском палицом 
професора музике Радојке Игњатовић. Након извођења химне, 
присутнима се обратио члан Већа општине Вождовац Милош 
Стојановић, који је изразио велико задовољство што му је припала 
част да званично отвори акадамију и укаже на значај дела великана 
Степе Степановића.

Академик пуковник Раде Рајић у говору посвећеном Степи, 
направио је аналогију са великанима тогa доба и указао на значај 
њихових храбрих дела и вештина које су показали на бојном пољу 
током Првог светског рата. Такође, пуковник Рајић направио је 
паралелу са савременим дешавањима и искушењима пред којима се 
Србија налази у савременом свету.

Програм су оплеменили и употпунили солисти хора песмама 
Везак везла дјева Марија и Ситан камен до камена� рецитатори ОШ 
„Јајинци“ са песмама Плава гробница – Милутина Бојића, Светли 
гробови – Јована Јовановића Змаја и Отац и син – Ђуре Јакшића� 
дечји и омладински ансамбал КУД-а Милан Ђ. Милећевић из 
Рипња, сплетом буњевачких игара и играма из околине Ниша, 
као и млади гуслар Алекса Вујачић који је посветио песму Гаврилу 
Принципу.

ПрОМОЦИЈа КЊИГе 
„дОЂИ у БеОГрад“

У дворишту – родне куће војводе Степе Степановића у 
Кумодраж селу  одржана је почетком јуна промоција књиге 
„Дођи у Београд“, аутора  Ксеније Сисојевић.

У атмосфери пуној емоција, стихове су говорили глумци 
Анђелка Ристић, Сузана Петричевић, Милан Мијушковић и аутор 
књиге. Музичке нумере извели су  Ана Синицки, оперска дива  из 
Милана  и трио САМ (Ођила).

КУД „Степа Степановић“ из Кумодража фолклорним наступом 
отворио је ово књижевно вече.    

Промоцију књиге „Дођи у Београд“  подржала је Градска 
општина Вождовац, испред које се присутнима обратио Вук 
Мирчетић, саветник председника Општине, поздравивши све 
присутне и захваливши се на великом одазиву.

 - Општина Вождовац ће се трудити да организује или да 
подржи манифестације које грађани  желе и на које одлазе – рекао је 
Мирчетић. Том приликом позвао је грађане да помогну општинском 
руководству својим предлозима и да заједно раде са Општином на 
оживљавању Вождовца.

Теме које су инспирисале песникињу су породица, отаџбина, 
пријатељи, а потом широки дијапазон емотивних стања, која су 
дубоко проживљена. ǩена љубав према животу прожима све његове 
сегменте: срећу, тугу, чежњу, мирис природе« 

ОБелеЖеНа ГОдИШЊИЦа 
СМрТИ СлаВНОГ ВОЈВОде

Поводом обележавања годишњице смрти војводе 
Степе Степановића, председник општине Вождовац 
Александар Савић, са својим сарадницима, положио је 
венац на спомен обележје овог славног војсковође. Ȅвеће 
су положили и представници Савеза потомака и ратника  
Србије 1912-1920.     

Пригодан програм у духу народног саборовања у знак 
сећања на славног војводу, одржан је у његовој родној кући у 
Кумодражу.

Војвода је живот почео у овој скромној кући 12. марта 
1856. године, и тако га и завршио у Чачку – на обичном 
војничком кревету, гвозденом и тврдом.  
Свој живот сажео је у једну реченицу: “Из 
народа сам поникао, он ме је начинио 
оним што сам, морам се покоравати 
његовој вољи и служити му до 
последњег даха”.

Деца одевена у народну ношњу, 
евоцирала су сећање на време у коме 
је велики српски војвода живео. 
Ученици су нас са својим рециталима 
и ликовним радовима  подсетили  
на вредности и дела због којих 
је српски народ постао народ за 
поштовање и дивљење у Европи и 
свету, на челу са славним вођама 
од којих је посебно драгоцено 
име Степе Степановића.  

Обраћајући се 
присутнима, председник 
Општине Александар 
Савић, поздравио је све 
поштоваоце имена и дела 
славног војводе. 

- Значајан јубилеј окупио је добре људе на правом 
месту, како бисмо се сви заједно подсетили витешких дела 
наших предака и како бисмо то сећање пренели нашим 
покољењима.  Велико војно умеће, вештина командовања 
и подстицање дубоко укорењеног борбеног морала код 
сваког српског војника, само су неке од особина које је 
велики војвода поседовао, развијао и преносио саборцима. 
У ту част, војводи Степи Степановићу одајемо почаст и 
након 86 година од његовог упокoјења. Овај скуп мора да 
нам постави смернице за будућност, и да нас подсети да на 

том путу морамо бити храбри, мудри и одлучни да 
се на прави начин суочимо са догађајима 

који нам предстоје и да ми 
изненадимо будућност, а не да је 

дочекамо неспремни – рекао је 
Савић.  

Сећања на околности 
под којима је Србија ушла 
у Први светски рат и из 
њега изашла као победник, 
осветлио је историчар др Ђоко 

Трипковић.
Љубав и поштовање према 

једном од највећих српских 
војсковођа и стратега српског 

народа, указали су и заменица 
председника Скупштине 

града Андреа Радуловић, 
секретар Секретаријата 

за инспекцијске послове 
Загорка Панић и 
начелник Полицијске 
станице Вождовац 

Небојша Драговић.
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ИзлОЖБа „драГуТИН 
ГаВрИлОВИЋ � МаЈОр 
Са чИНОМ ПуКОВНИКа“

У свечаној сали Градске општине Вождовац изложба под 
називом „ДРАГУТИН ГАВРИЛОВИǪ – МАЈОР СА ЧИНОМ 
ПУКОВНИКА“, била је отворена од 19. до 21. октобра, 
поводом 100 година од одбране Београда, а у част команданта 
одбране мајора Гавриловића.

 Саветник председника ГО Вождовац Вук Мирчетић 
свечано је отворио изложбу, изразивши  задовољство што је 
ова изузетна поставка у славу националног јунака пуковника 
Гавриловића изложена у општини Вождовац. Он је посебно 
похвалио младе људе који су показали своје интересовање и 
дошли на отварање изложбе да се упознају са историјским 
чињеницама важним за цео српски народ.

Испред Савеза потомака ратника – ОО Вождовца Драган 
Спасић поздравио је присутне и подсетио их на догађања од 
пре 100 година и чувено обраћање пуковника Гавриловића 
својим војницима када је, са сабљом у руци, командовао 
полазак у јуриш војницима три вода 2. батаљона и два вода 3. 
батаљона ; кадровског пука, делова Сремског добровољачког 
одреда и одреда жандарма:

- Војници� Јунаци� Врховна команда избрисала је наш пук 
из бројног стања. Наш пук је жртвован за част Београда и 
Отаџбине« Ви немате да се бринете за ваше животе, који више 
не постоје« Зато напред у славу� За Краља и Отаџбину� Живео 
Краљ� Живео Београд�

 О значају и величини мајора Гавриловића, чије име је 
уткано у причу о херојској одбрани Београда 1915. године, 
говорио је Иван Стратимировић из Савеза потомака ратника 
1912 – 1920.

 Свечаност су својим извођењем песме Тамо далеко и 
рецитацијом Пркосне песме Добрице Ерића, употпуниле 
ученице Невена Димитријевић и Валентина Андрић.

Мајор Драгутин Гавриловић, рођен 12. маја 1882. у Чачку, 
постављен је за команданта 2. батаљона ; кадровског пука 
почетком 1915. године. За време херојске одбране Београда 
водио је упорну борбу са Аустријанцима у Доњем граду 
Београдске тврђаве и на Дунавском кеју 7. октобра 1915. 
године.

Организатори изложбе су ГО Вождовац и Савез потомака 
ратника 1912-1920, ОО Вождовац, ОО Стари Град, Подружница 
Рипањ и Подружница Јајинци, а аутор изложбе је Радивоје 
Бојовић, кустос Народног музеја Чачак.

доброту треба 
несебиśно делити

ДРАМСКА 
УМЕТНИЦА БРАНКА 

ВЕСЕЛИНОВИЋ 
У ОПШТИНИ 
ВОЖДОВАЦ

Посетиоци изложбе, љубитељи писане речи 
и ђаци вождовачких основних школа имали 
су прилику да разгледају слике и предмете из 
разних крајева света које је Бранка током своје 
дугогодишње каријере обишла.

 - Имам ту част да као драмска уметница 
будем данас са вама. Јако сам срећна ако 

можемо на било који начин да помогнемо другима, 
јер доброту треба несебично делити - поручила је 
добитница многих плакета, награда и признања 
Бранка Веселиновић. Она се посебно захвалила 
организатору изложбе општини Вождовац на 
уложеном труду и разумевању. 

Гост изложбе био је познати дечји песник 

Љубивоје Ршумовић који сматра да поред доброте и 
љубави,  госпођа Бранка поседује још једну врлину – 
праштање.   

Скромна новчана средства од продаје књига, 
цртежа, слика и других предмета у власништву 
драмске уметнице и почасног амбасадора 
УНИЦЕȂ-а, уручена су вождовачким тројкама.
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Национална асоцијација 
за старе и уметничке занате и 
домаћу радиност „Наше руке” 
и Еснафско удружење опанчара 
отворили су Музеј опанчарства 
у Раковица селу на Вождовцу. 
Отварањем Музеја, Вождовац је 
наставио са акцијама у оквиру 
манифестације „Дани европске 
баштине“ која се одржава у 
Београду у октобру месецу.

Широк асортиман музејске 

збирке садржи више од 
седамдесет пари опанака из 
свих крајева Србије, које су 
израђене алаткама и кожом које 
су се користиле вековима уназад. 
Такође, на изложби су нашли 
место и опанци који се сада 
израђују нешто савременијим 
алатом, али је принцип израде 
сачуван до данашњих дана.

Манифестацију су свечано 
отворили Тијана Маљковић, 
секретар Секретаријата за 
привреду и Вук Мирчетић, 
саветник председника Градске 
општине Вождовац. Након 
разгледања експоната, они 
су се упознали са основним 
вештинама израде опанака и уз 
помоћ мајстора учествовали у 
изради истих. Музеј опанчарства 
посетили су и представници 
Туристичке организације Србије 
и  Туристичке организације 
Београда.

Традиционална манифестација „Радост Европе“ 
обележена је на Вождовцу вишедневним дружењем 
ученика ОШ „Данило Киш“ са вршњацима из Турске. У ту 
част одржана је свечана приредба којој су присуствовали 
вицеконзул Републике Турске Ибрахим Карадениз и 
Мурат Коцак, службеник конзуларног одељења, а испред 
ГО Вождовац Милош Стојановић, члан Већа задужен за 
предшколске и школске установе.    

Ибрахим Карадениз изразио је велико задовољство 
сазнањем да су међу ученицима већ 
склопљена јака пријатељства. 
Деца из Турске представила су се 
својом националном музиком, а 
домаћини плесом и фолклорним 
играма из Србије.

Присутнима се захвалио и 
Милош Стојановић, посебно 
гостима из Турске и школи 
„Данило Киш“ на успешно 
спроведеном пројекту.

Директорка школе Данијела 
Чоловић, изразила је уверење да 
ће ученици одржавати контакте у 
наредном периоду и захвалила 
свима који су пружили помоћ 
и активно учествовали у 
реализацији пројекта.

Боравећи неколико дана 
у Београду, гости су обишли 
Калемегдан, Ташмајдан, 
Кнез Михаилову улицу, 
велики број музеја и друге 
лепоте наше престонице. О 
њима се бринуло наставно 
особље и родитељи 
ученика код којих су 
били смештени.

„радОСТ еВрОПе“ 
На ВОЖдОВЦу

У оквиру манифестације „Дани 
европске баштине“, коју је подржала 
Градска општина Вождовац, 
учествовали су ђаци и наставници 
ОШ „Змај Јова Јовановић“. 
Разноврсним програмом на тему 
„Стари и традиоционални занати 
– очување и одржање“, ова школа 
показала је да поштује традицију 
српског народа и препознаје значај 
нематеријалних вредности. Свој 
изузетни таленат ученици су 
приказали кроз богату и маштовиту 
модну ревију својих модела, видео 

презентацију „Некад и сад” о старим 
и новим занатима, као и кроз мини 
концерт изворних песама у модерном 
ритму.

Младе учеснике и бројне 
госте, испред Градске општине 
Вождовац поздравио је Вук 
Мирчетић, саветник председника и 
координатор манифестације, који 
се посебно захвалио ОШ „Змај Јова 
Јовановић“, као јединој вождовачкој 
школи која се својим програмом 
укључила у овогодишње Дане 
европске баштине.

На крају програма публика 
је громким аплаузом наградила 
занимљив и оригиналан програм 
који су представили ђаци, уз свесрдну 
помоћ својих професора српског 
језика, ликовне и музичке културе и 
техничког образовања.

Ибрахим Карадениз изразио је велико задовољство 
сазнањем да су међу ученицима већ 
склопљена јака пријатељства. 
Деца из Турске представила су се 
својом националном музиком, а 
домаћини плесом и фолклорним 

Присутнима се захвалио и 
Милош Стојановић, посебно 
гостима из Турске и школи 
„Данило Киш“ на успешно 

Директорка школе Данијела 
Чоловић, изразила је уверење да 
ће ученици одржавати контакте у 
наредном периоду и захвалила 
свима који су пружили помоћ 

Боравећи неколико дана 
у Београду, гости су обишли 

велики број музеја и друге 
лепоте наше престонице. О 
њима се бринуло наставно 

КЊИЖеВНИ даН На аВалИ
Манифестацијом „Књижевни дан 

на Авали”, 19. септембра званично су 
отворени „Дани европске баштине” 
на Вождовцу.

На платоу Авалског торња, општина 
Вождовац организовала је промоцију 
књиге „Причам ти причу” – писца Маје 
Илић Тимотијевић из Чачка.   

Програм је отворио саветник 
председника Општине Вук Мирчетић 
који се присутнима захвалио на 
одзиву и позвао их да се настави 
са сличним културно уметничким 
манифестацијама.

Глумци и полазници школе 
глуме „Први кораци” обогатили су 
програм и учинили га потпунијим 
читајући одломке из књиге, а 
последњом мини причом која 
носи назив „Прича о једрењаку” 
ексклузивно је најављена следећа 
Мајина књига. Цео програм је био 
испраћен музичком подлогом.   

Манифестацију су подржали 
и ЈП „Емисиона техника и везе”, 
школа глуме „Први кораци”, као 
и Секретаријат за привреду града 
Београда.

ОТВОреН МузеЈ ОПаНчарСТВа у раКОВИЦа Селу

даНИ еВрОПСКе 
БаШТИНе у „зМаЈу“
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55. СуСреТ СТарОВреМеНСКИХ ВОзИла ИСПред ОПШТИНе
 На паркингу испред општине Вождовац 

власници старовременских аутомобила и мо-
тоцикала приказали су своје олдтајмере на 55. 
сусрету  „Музеј на точковима“ који је одржан 
у јуну месецу. На традиционалном сусре-
ту који је организовао Ауто мото клуб „Вете-
ран“, уз покровитељство Градске општине Во-
ждовац, пред бројним посетиоцима нашло 
се око 40 возила овог најстаријег Клуба ста-
ровременских возила у бившој Југославији.

Знатижељни љубитељи олдтајмера тискали 
су се око изванредно очуваних и ретких возила 
марки Цитроен, Мерцедес, Ȃиат, Опел, Алфа 
Ромео, Мини Морис, Пежо, Ȃића и других, 
а један од њих који је свакако изазвао велику 
пажњу присутних био је и модел Ȃорд А – из 

1928. године који је, по речима његовог власника, 
најстарији регистровани аутомобил у Србији.

Ову традиционалну манифестацију подр-
жала је Градска општина Вождовац, испред које 
је председнику Клуба Бранку Видовићу и оста-
лим заслужним учесницима захвалнице и ме-
даље уручио Вук Мирчетић, саветник председ-
ника Општине. Он је поздравио све власнике 
возила историјске и музејске вредности и иста-
као значај њиховог ангажовања на чувању наше 
техничке заоставштине, нагласивши да ће их 
Општина и убудуће подржавати, као и претход-
них година.  После окупљања, необична коло-
на олдтајмера упутила се на излет у археолош-
ко налазиште Винча, до музеја најстарије насео-
бине на свету.

ИзлОЖБа СТарИХ заНаТа
На платоу испред Општине отворена је прва 

продајна изложба старих и уметничких заната 
и послова домаће радиности у организацији 
oпштине Вождовац, Клуба привредника Општине 
и Канцеларије за људска и мањинска права, са 
циљем чувања српске традиције од заборава.

Изложбу је отворио председник ГО Вождовац 
Александар Савић, поздравивши све присутне госте 
и излагаче. 

- Част ми је и задовољство што отварам ову 
изложбу која промовише наш град и нашу општину 
на најбољи могући начин. Залагаћемо се и убудуће 
да Вождовац буде једна од најбољих општина у 
Граду Београду, што потврђујемо оваквим акцијама - 
рекао је Савић.

Председник Општине  се  потом захвалио свим излагачима 
који су се потрудили својим радом и делима да прикажу да 
Вождовац има дубоке корене у историји.

На изложби која је трајала од 15. до 21. јуна  учествовало је 
преко 20 излагача. Они су представили своје рукотворине и 
производе, упознавши на тај начин посетиоце са културним 
наслеђем нашег поднебља. Опанчари, грнчари, бонбонџије« 
производи од српског платна, меда, ракије, вина, кулена, 
ручно израђен накит и други српски стари и уметнички 
занати, као и послови домаће радиности, били су тема ове 
изложбе.
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ВаШарИЈада 
ВОЖдОВачКИХ 

ВрТИЋа

У дечјем вртићу „Наша деца“ одржана је, пета 
по реду, Вашаријада са темом „Лутка“. Малишани и 
вапитачи свих вождовачких вртића припремили су 
хуманитарно-продајну изложбу играчака, лутака и 
других украсних предмета које су са много труда и 
љубави направили у својим обдаништима.

Бројни родитељи одазвали су се акцији и донели 
хигијенске пакете, одећу и играчке за избеглу децу из 
Сирије. На овај начин, они су сопственим примером 
показали својој деци шта је то емпатија и хуманост.   

ȃуманитарну изложбу коју је организовала 
Предшколска установа „Чика Јова Змај“, испред Градске 
општине Вождовац посетили су Миљан Шишовић, 
помоћник председника и Милош Стојановић, члан Већа 
задужен за предшколске и школске установе, у пратњи 
домаћина – директорке ПУ „Чика Јова Змај“ Лидије 
ȃутовић.

Поводом међународног Дана планете 
Земље, вождовачка Основна школа „Змај 
Јова Јовановић”, из насеља Браће Јерковић, 
организовала је традиционални Дечји 
пролећни маскенбал. Тема маскенбала 
ове године била је очување природе и 
упозорење на опасности које прете нашој 
планети.   

На школском платоу, око 500 малишана 
– ђака нижих разреда ове школе, као и 
будућих првака са територије Вождовца, 
учествовало је у маскенбалу у костимима 
који су представљали Земљу, Сунце, цвеће, 
дрвеће, рециклажне канте, кесе и друге 
занимљиве маске које нас подсећају да 
морамо чувати своју животну средину.

Ђаке и њихове родитеље, испред Градске 
општине Вождовац, поздравио  је саветник 
председника Вук Мирчетић. Он се захвалио на 
позиву и подсетио да је председник општине 
Вождовац претходну годину посветио деци, а 
да ће руководство настојати да се и током ове 
године у великој мери бави најмлађима, јер су 
они наша будућност.  Учеснике маскенбала 
забављали су професионални аниматори 
из агенције „Чигра“, а најбоље маске, које 
су богато награђене аплаузом, добиле су и 
заслужене награде.

ОчуВаЊе ПлаНеТе ОБелеЖеНО 
МаСКеНБалОМ На ВОЖдОВЦу
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Основна школа „Бранислав 
Нушић” 3. октобра у дворишту 
мале школе организовала је 15. 
Нушићев вашар.

Ова традиционална 
манифестација одржава се у 
оквиру Дечје недље, а овогодишња 
тема вашара је „Са Нушићем 
кроз прошлост, садашњост и 
будућност”. 

Циљ ученика, родитеља и 
наставника је поред добре забаве 
и прикупљање новца у школски 
фонд, чија се средства касније 

користе за опремање и уређење 
школе. Спајањем лепог и корисног 
као и заједничким дружењем, 
ова манифестација школу чини 
веселијом, лепшом и забавнијом. 

Нушићев вашар свечано 
је отворила директорка ОШ 
„Бранислав Нушић“ Маријана 
Стефановић, похваливши ђаке, 
наставнике и родитеље који су 
узели учешће и великим трудом 
помогли организацију. Она 
се уједно захвалила и бившем 
ученику ове школе, а сада члану 

Већа општине Вождовац Милану 
Тодићу, коме је овом приликом 
уручила Нушићево признање за  
успешну сарадњу.

Поздравивши све присутне, 
Тодић се захвалио на указаном 
поверењу, нагласивши да ће 
исто оправдати пружањем 
професионалног доприноса како 
спортским, тако и културним 
дешавањима на Вождовцу. Потом 
је позвао посетиоце да заједно  
обиђу продајну изложбу дечјих 
радова.

Током вашара, посетиоци 
су могли да обиђу штандове 
са интересантним ученичким 
радовима које су деца припремала 
током године. У Чика Браниној 
посластичарници могли су да 
се засладе домаћим колачима,  
уз музички и плесни програм 
најуспешнијих одељенских 
заједница, и низ других садржаја.

Пријатељ овогодишњег 
Нушићевог вашара је Клуб 
привредника општине Вождовац 
који се побринуо да сви учесници 
добију освежење.

Основна школа „Бранислав користе за опремање и уређење Већа општине Вождовац Милану 

НуШИЋеВ ВаШар

„ПОСледЊИ КруГ МОМЦИ“

Општина Вождовац је у оквиру 
културних дешавања на својој територији, 
била партнер пројекта „Последњи круг 
момци“ у оквиру ког је група филмских 
ентузијаста покренула снимање играног 
филма који се једним делом одвија на 
Вождовцу. Ȅиљ пројекта био је да се 
кадровима промовишу и представе лепоте 
Србије као и да општина Вождовац младим 
људима омогући културно стваралаштво на 
својој територији. 
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Дом здравља „Вождовац“, 
уз подршку Градске општине 
Вождовац, и ове године се  
прикључио обележавању 
Националне недеље здравља уста 
и зуба, коју је од 18. до 24. маја под 
слоганом „Осмехни се здраво“ 
спровео Институт за јавно здравље 
„Др Милан Јовановић Батут“ и 
Стоматолошки факултет у Београду, 
уз подршку Министарства здравља 
Републике Србије.   

И ове године је расписан конкурс 
за децу предшколског узраста, 

ученике основних и средњих школа 
за ликовне и литерарне радове на 
тему „Осмехни се здраво“.

Поводом ;;V Недеље здравља 
уста и зуба, 21. маја 2015. године у 
згради општине Вождовац, одржана је 
приредба за децу која су учествовала 
на конкурсу на тему значаја правилне 
хигијене и исхране за здравље уста и 
зуба.

Бројне малишане и њихове родитеље, 
поздравили су Марко Сарић, заменик 
председника oпштине Вождовац, 
као и др Нада Јовановић Васиљевић, 

директорка Дома здравља „Вождовац“, 
који су их подсетили на значај очувања 
здравља уста и зуба, као важне 
компоненте општег здравља.   

Малишани из вождовачких 
вртића приредили су рецитаторски 
програм, ученици музичких школа 
извели неколико музичких нумера, 
а најмлађе Вождовчане својим 
мађионичарским триковима забавио 
је Игор мађионичар, који је изазвао 
смех и велики аплауз свих присутних.

Најуспешнији радови на крају су 
награђени дипломама и поклонима.

У жељи да се подигне свест грађана 
о важности превенције рака, Градска 
општина Вождовац, Дом здравља 
„Вождовац“, Удружење пацијената 
оболелих од рака дебелог црева и 
јетре, Удружење „,OFo”, организовали 
су у марту месецу акцију постављањем 
макете дебелог црева поред 
Душановачког платоа. 

Циљ кампање је смањење броја 
новооболелих и броја умрлих од 
малигних обољења, што се може постићи 
уколико сваки појединац развије свест 
о одговорности за властито здравље и 
значају превентивних прегледа.

Заинтересовани грађани имали су 
прилику да прођу кроз ову макету и 
погладају како изгледају преканцерозне 
лезије, информишу се о здравим 
стиловима живота и ризицима за 
настанак обољења. Такође, пружене су 
им услуге мале дијагностике – контрола 
нивоа шећера у крви и мерење 
притиска.

ОБелеЖеНа НаЦИОНалНа 
НедеЉа здраВЉа уСТа И зуБа 

„ОСМЕХНИ СЕ ЗДРАВО“

ПОКреНуТа КаМПаЊа у ЦИЉу 
ПреВеНЦИЈе МалИГНИХ БОлеСТИ
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ХуМаНОСТ 
ВОЖдОВчаНа 
ОБелеЖИла 
ПрВу НедеЉу 
СеПТеМБра

У организацији Градске 
општине Вождовац и 
Института за трансфузију 
крви Србије 3. септембра 
је испред зграде Општине 
спроведена акција 
добровољног давања крви, 
под слоганом „Право је 
време за хуманост“.

Поред запослених у Управи 
општине, акцији се одазвао 
велики број вождовачких 
спортиста, али и грађана 
који су гестом даривања 
ове драгоцене течности 
показали да су свесни значаја 
добровољног давања крви. 
Према речима Милана 
Тодића, члана Већа општине 
и координатора ове акције,  
хуманост наших суграђана 
обележила је септембарски 
дан на Вождовцу. Тодић се 
захвалио свима који су узели 
учешће у акцији добровољног 
давања крви и на тај начин 
помогли онима којима је то 
најпотребније.

ЈЕДАН РАДНИ ДАН ОПШТИНСКОГ РУКОВОДСТВА 
ПРОТЕКАО У ДРУШТВЕНО КОРИСНОМ РАДУ

ОКречеНе ПрОСТОрИЈе 
дОМа за СТаре 

„ВОЖдОВаЦ“

Председник општине Вождовац Александар 
Савић са својим сарадницима,  бројни волонтери 
и радници Атлантик Групе,  учествовали су у 
акцији кречења Дома за старе у Качерској улици на 
Вождовцу,  тежећи ка истим вредностима модерног 
друштва и солидарној помоћи онима  којима је 
помоћ неопходна.

Руководиоци Општине, као и запослени у 
Атлантик Групи,  посветили су један радни дан 
друштвено корисном раду и својој друштвеној 

заједници. Атлантик Група назвала је овај дан 
компанијским Даном вредности.

- Ово је још једна акција у низу коју спроводи 
Општина, као што смо обећали приликом посете 
Дома за старе у време Усршњих празника,  да 
ћемо пружити помоћ да се уреде просторије у 
којима бораве наши најстарији суграђани  и тиме 
допринети њиховом квалитетнијем  живљењу 
– истакао је председник Општине Александар 
Савић.

ПрОЈеКаТ „ИГрОМ ПрОТИВ улИЦе“ ОдуШеВИО МалИШаНе
Општина Вoждовац спровела је пројекат „Игром против 

улице“ и на тај начин најугроженијим малишанима омогућила 
бављење спортом током летњих месеци, низ едукативних 
предавања, као и одлазак на спортске припреме на Златар. Уз 
помоћ медицинских и спортских стручњака младим људима 
утемељен је значај спорта и образовања у њиховом развоју. 

Пројектом су обухваћена деца са различитим материјалним, 
друштвеним и породичним проблемима која су уз помоћ општине 
Вождовац и њених партнера имала позитивна искуства и подстрек 
за даљи друштвени развој.

ОПШТИНа БрИНе 
О НаЈСТарИЈИМ 
СуГраЂаНИМа

ГО Вождовац током ове године 
спровела је пројекат „Помоћ у кући за 
старија лица - ГЕРОНТОДОМАǪИȄЕ“. 
Пројекат је омогућио бесплатну помоћ у 
кући за све старије суграђане, пензионере. 
Општина је спровела овај пројекат 
ради трајнијег обезбеђења сигурног  
и угодинијег живота за најстарије 
Вождовчане.

Пројектом су обухваћене свакодневне 
активности попут помоћи при куповини 
намирница, припреме оброка, помоћ при 
одржавању личне хигијене, хигијене стана, 
као и помоћ при одласку код лекара.

ПредСедНИК ОПШТИНе у ПОСеТИ 
НаЈСТарИЈИМ СуГраЂаНИМа

Међународни дан старијих особа, 
који се широм света обележава 
1. октобра, обележен је и у Дому 
Вождовац, који се налази у 
Качерској улици бр. 6-12, са циљем 
да се укаже на значај унапређења 
услова у којима живе становници 
трећег доба, као и на важност 
прилагођавања окружења њиховим 
потребама.

Тим поводом, председник Градске 
општине Вождовац Александар 
Савић посетио је најстарије суграђане 

који бораве у овој установи и као 
знак пажње уручио донацију у виду 
свежег воћа и поврћа, коју је обезбедио 
вождовачки Клуб привредника.

Он је у разговору са становницима 
овог вождовачког дома разговарао о 
проблемима који их највише тиште, 
подсетивши да је Општина, како је 
раније и обећао, обезбедила кречење 
дела просторија Дома, чишћење и 
уређење дворишта, а да ће и убудуће 
обраћати посебну пажњу на своје 
старије суграђане.
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ФИНале ТурНИра ТрОФеЈ ВОЖдОВЦа �015.

Уз присуство више стотина на-
вијача, на одлучујућој утакмици 
турнира трȜȢеȵ ВȜȔдȜвȤа ����, одр-
жаној 12. августа 2015. године на ста-
диону ȂК ВȜȔдȜваȤ између еки-
па ȂК тȜрлак и Ȃк ПинȜсава, са ре-
зултатом 3:0, прво место заслужeно 
је освојила екипа тȜрлака и понела 
шампионску титулу.

У борби за треће место Авала ���� 
убедљиво је савладала ȃерȜȵ ПȜлеȠ 
са резултатом 5:0.

На турниру је учествовало осам 
вождовачких фудбалских клубова, 
који су били подељени у две групе. 
Јавно извлачење парова је одржано 
30. јула на СОС каналу. Утакмице у 
групама су  одигране од  1. до 9. ав-
густа на  теренима домаћина ового-
дишњег турнира – ȂК тȜрлак из Ку-
модража и ȂК ПинȜсава из Пиноса-
ве.

Представници Градске општине 
Вождовац, Спортског и Ȃудбалског 
савеза Београда уручили су заслу-
жене пехаре клубовима учесници-
ма турнира. Захвалнице су добила и 
четири најуспешнија играча, а титу-
лу најбољег играча трȜȢеȵ ВȜȔдȜв-
Ȥа ���� понео је Ȃилип Савић, Тор-

лакова десетка. У завршној  церемо-
нији доделе награда Раденко Стево-
вић, комесар такмичења, уручио је 
на стадиону ВȜȔдȜвȤа и плакете чет-
ворици судија.

По завршетку турнира, број-
ној присутној публици обратио 
се Александар Савић, председник 
ГО Вождовац. Том приликом он је 
изразио задовољство што је мно-
го младих људи са децом испрати-

ло завршницу овог турнира, али и 
зато што су млади у њему учество-
вали. 

-  ȃвала свим спонзорима и Ми-
лану Тодићу, члану Већа општине, 
који се својски потрудио да органи-
зација буде одлична. Нама је циљ 
да на овај начин подстакнемо мла-
де да се баве спортом, а као одговор-
ни људи, настојаћемо и у наредном 
периоду да побољшамо услове за 

бављење спортом, што уједно допри-
носи и здравијем начину живота - 
нагласио је Савић.

Милан Тодић, члан Већа општи-
не задужен за спорт и омладину, као 
главни организатор турнира, похва-
лио је понашање свих учесника у 
игри и фер плеј на терену.  

- Ток и организација овог турни-
ра била је и ове, као и прошле годи-
не, на високом нивоу захваљујући 

медијским спонзорима који су 
успешно испратили труд и анга-
жованост наших аматерских игра-
ча. Без обзира на пласман, све наше 
клубове ћемо наградити компле-
том спортске опреме и лоптама – ре-
као је Тодић. Он је додао да, како и 
у другим областима које су значајне 
за свакодневни живот грађана, тако 
и у спорту, житељи Вождовца могу 
да виде одговорно понашање локал-

не самоуправе која, осим школског 
и рекреативног спорта, подстиче и 
аматерски спорт. Бројни фудбал-
ски клубови са наше територије су 
иницирали овакву једну манифеста-
цију, што не значи да ће се Градска 
општина Вождовац задржати само 
на фудбалу, већ ће пратити и друге 
спортове који имају утемељење на 
нашој територији.

Другу годину за редом Општи-
на је, у сарадњи са Ȃудбалским са-
везом Београда, организовала трȜ-
Ȣеȵ ВȜȔдȜвȤа – турнир за аматер-
ске сениорске фудбалске клубове са 
своје територије. Скупштина општи-
не Вождовац је на седници одржа-
ној 10.06.2015. ову спортску манифе-
стацију уврстила у ред сталних мани-
фестација од значаја. Овом одлуком, 
Општина наставља да даје посебан 
импулс ка подршци и развоју масов-
ног аматерског спорта на својој тери-
торији.

Ȃудбалски савез Београда је, пре-
познајући труд и професионалну ор-
ганизацију прошлогодишњег турни-
ра, донео одлуку да трȜȢеȵ ВȜȔдȜв-
Ȥа уврсти у званичан календар так-
мичења. 
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У свечаној сали Градске 
општине Вождовац, члан 
Већа задужен за спорт и 
омладину Милан Тодић, 
угостио је ученике Друге 
економске школе, који су 
овогодишњи фудбалски 
прваци Града Београда у 
оквиру Школског спорта. 
Двадесет двоје дечака и 
девојчица ове вождовачке 
средње школе, који су 
постигли запажен успех у 
својим категоријама, добило 
је од своје oпштине захвалнице за постигнуте резултате и 
популаризацију спорта на Вождовцу.

Пре уручења захвалница, Милан Тодић је упутио 
младим спортистима добродошлицу речима: 

Ви сте овим постигнутим успехом на најбољи могући 
начин презентовали своју школу, пре школе своје родитеље, 
а на крају и Општину која је дужна то да прати и посвећује 

вам пажњу коју заслужујете. 
Он је навео да је општина 

Вождовац једна од ретких 
општина у Београду и Србији, 
која из свог буџета одваја 
чак 2,5� средстава за спорт. 
Управо захваљујући томе 
на Вождовцу су спроведене 
бројне активности у циљу 
афирмације спорта, као 
и пружања подршке 
награђивањем успеха младих 
у различитим спортским 
дисциплинама. Речи хвале за 

своје ђаке који су постигли одличне резултате у фудбалу, 
имао је и директор Дејан Недић, који се овом приликом 
захвалио руководству Општине на разумевању и подстицању 
младих да се још више баве спортом. Професор физичког 
васпитања Друге економске школе Марко Поповић, који је и 
тренер за обе екипе, изразио је уверење да ће са Општином 
и даље имати добру сарадњу, као и до сада.

учеНИЦИ друГе еКОНОМСКе ШКОле 
ПрВаЦИ БеОГрада у ШКОлСКОМ ФудБалу

заВрШеНа 
ТаКМИчеЊа 
у ОКВИру 
ШКОлСКОГ 
СПОрТа

Спортска такмичења за 
ученике основних и средњих 
школа са територије Вождовца, у 
организацији Удружења педагога 
физичке културе Вождовац 
и  Градске општине Вождовац, 
успешно су завршена крајем 
школске године.

Такмичење у фудбалу за 
основне и средње школе из система 
школских спортских такмичења, 
одржано је у периоду од 1. до 8. јуна 
2015. године у Другој економској 
школи, ОШ „Доситеј Обрадовић“ и 
ОШ „Карађорђе“. 

Реализацију такмичења 
испратио је члан Већа општине 
Вождовац задужен за спорт Милан 
Тодић, који је том приликом 
нагласио значај промовисања 
спорта, а пре свега усмеравања 
младих на здрав начин живота.

ПОБЕДЕНИЦИ ПО 
КАТЕГОРИЈАМА

u Ученице 5 - 6 разред:
1. ОШ „Милан Ђ. Милићевић“

2. ОШ „Доситеј Обрадовић“
3. ОШ „Војвода Степа“

u Ученици 5 - 6 разред:
1. ОШ „Данило Киш“

2. ОШ „Доситеј Обрадовић“
3. ОШ „Милан Ђ. Милићевић“

u Уценице 7 -8 разред:
1. ОШ „Војвода Степа“

2. ОШ „Бора Станковић“
3. ОШ „Карађорђе“

u Уценици 7- 8 разред:
1. ОШ „Ђура Даничић“

2. ОШ „Змај Јова Јовановић“
3. ОШ „Филип Филиповић“

u Ученици 1-4 разреда средње школе:
1. Друга економска школа

2. XII Београдска гимназија
3.  Геолошка и хидрометеоролошка школа 

«Милутин Миланковић»

u Ученице  1- 4 разред средње школе:
1. Друга економска школа

2.  Геолошка и хидрометеоролошка школа 
«Милутин Миланковић»

3. XII Београдска гимназија

НаГраЂеНИ учеСНИЦИ ТурНИра

ТрОФеЈ ВОЖдОВЦа �015.
7урнир je оправдао 

очекивања која су му указали 
одборници Скупштине општине 
Вождовац, уврстивши ово 
такмичење у манифестацију од 
значаја

У свечаној сали Градске 
општине Вождовац, 25. августа 
2015. године, одржан јe пријем 
поводом завршетка спортске 
манифестације ТРОȂЕЈ 
ВОЖДОВЦА 2015.

Свечани скуп отворио 
је председник ГО Вождовац 
Александар Савић, који се том 
приликом захвалио учесницима 
ове спортске манифестације и 
свима који су помогли да се овај 
пројекат реализује. Он је истакао да 
ће Општина настојати да обнови 
што више спортских игралишта, 
како би се обезбедили услови за 
обављање спортских активности 
и како би младима у што већој 
мери приближила спорт. Не 
штедевши речи хвале, Савић је 
изнео мишљење да је овај турнир 
успешнији од прошлогодишњег 

и изнео уверење да ће сваки 
наредни бити бољи од претходног. 
Такође, најавио је и организовање 
манифестација других спортских 
дисциплина, како би се у што већој 
мери популарисао спорт.

Председник Скупштине 
општине Александар Мирковић 
изнео је уверење да је турнир 
оправдао очекивања која су му 
указали одборници ГО Вождовац, 
уврстивши ово такмичење у 
манифестацију од значаја. 

Након уводне речи 
представника Општине, 
приступило се уручивању награда 
и захвалница учесницима турнира. 
Ȃудбалским клубовима Авалски 
венац, Рекреативо,Минел Рипањ, 
Херој 1925, Пиносава, Авала, 
Херој полет и Торлак уручене су 
фудбалске лопте и комплети 
спортске опреме. 

Нису заборављене ни 
институције и појединци који су 
пружили помоћ у реализацији 
овог пројекта. Пријем су 
увеличали и Славко Гак, градски 

секретар за спорт и омладину, 
као и Владан Крстивојевић, 
председник Спортског савеза 
Београда, који су том приликом 
подржали активности општинског 
руководства и допринели значају, 
сада већ традиционалног турнира.

Плакете и захвалнице 
додељене су  Ȃудбалском савезу 
Београда, Спортском савезу 
Београда, ȂК Вождовац, Дому 
здравља Вождовац, Полицијској 
станици Вождовац, Клубу 
привредника Вождовац, фирми 
Стадион секјурити д.о.о и 
фирми Цветекс. Награђени су 
и Мирослав Станковић, као 
и комесар турнира Раденко 
Стевовић. Представницима 
медијских кућа СОС каналу, 
Студију Б, Спортском журналу, 
Спорту и Радију Београд 202, 
такође су уручене захвалнице. 
Награђени су и најмлађи 
учесници, будући шампиони Лука 
Тодоровић, Михајло Матић, Вељко 
Митровић, Марко Милићевић и 
Милош Јокић.
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Председник ГО 
Вождовац Александар 
Савић и члан Већа задужен 
за спорт и омладину 
Милан Тодић, угостили су 
Милоша Петковића, члана 
вождовачког Теквондо клуба 
„Београд“ – репрезентативца 
Србије, који је освајач бронзе 
на сениорском европском 
првенству 2013. године 
одржаном у главном граду 
Аустрије.

Нашем државном 
прваку који је био финалиста на 
европском првенству – сениори 2013. 
године, као и финалисти на светском 
првенству у Мексику 2014. године 
(међу најбољих 12), председник 

Општине уручио је плакету за 
постигнуте резултате у борилачкој 
вештини теквондо. Плакету за 
постигнуте резултате и афирмацију 
теквондо спорта добио је и Љубиша 

Ракић, који је такође 
заслужан за успех младог 
Милоша Петковића.

У разговору са 
успешним спортистом, 
његовим тренером и 
председником Теквондо 
Савеза Београда Шејном 
Маглићем, председник 
Александар Савић изразио 
је задовољство постигнутим 
резултатима, рекавши да 
општина Вождовац будно 
прати успехе спортиста 

са своје територије. Он је истакао 
да се Општина, у склопу својих 
могућности, труди да помогне и 
афирмише спорт, нарочито код 
млађе популације.

ПлаКеТа МИлОШу ПеТКОВИЋу  
за ПОСТИГНуТе резулТаТе у ТеКВОНдОу

У вождовачкој Основној 
школи „Веселин Маслеша“ гост је 
био прослављени српски одбојкаш 
Владимир Грбић, који је у оквиру 
пројекта „Играм фер и ван терена 
“са ђацима разговарао на тему фер 
плеј-а у спорту и животу.

Заинтересовани ученици с 
пажњом су слушали искуства из 
спортског живота нашег познатог 
одбојкаша и уједно искористили 

прилику да му поставе бројна 
питања, на која су добили 
занимљиве и корисне одговоре.

Пројекат Играм фер и ван 
терена, који је уз подршку 
Министарства омладине и спорта 
реализовао Савез за школски спорт 
Србије и Мрежа професионалаца 
Србије, има за циљ превенцију 
насиља и дискриминације у нашем 
окружењу, пре свега, код деце 

и омладине.   Градска општина 
Вождовац узела је учешће у 
пројекту, са задатком да се укључи 
у решавање проблема школског 
насиља и дискриминације, као 
и да повеже школу, родитеље и 
децу. Тим поводом, разговору 
са Владимиром Грбићем 
присуствовали су и чланови Већа 
општине Милан Тодић и Милош 
Стојановић.

ВладИМИр ГрБИЋ 
у ПОСеТИ ЂаЦИМа

аН( ТадИЋ
ПрВаКИЊ( еВрОПе 
у уБрзаНОМ ШаХу

У свечаној сали Градске општине Вождовац Милан Тодић, 
члан Већа задужен за спорт и омладину, угостио је младу 
шахисткињу Ану Тадић, ученицу другог разреда ОШ „Милан ǡ. 
Милићевић“, којој је уручио плакету за постигнуто прво место у 
Европи у убрзаном шаху.   

Милан Тодић је младој првакињи честитао на изузетном успеху 
који је постигла за кратко време, са жељом да убудуће освоји још 
много награда и пехара. Ана се шахом бави од своје шесте године, а 
ове године је победила на школском првенству општине Вождовац, 
поделила прво место на Кадетском првенству Београда и постала 
апсолутна првакиња Србије у конкуренцији девојчица до 8 година. 
На убрзаном првенству Европе које је одржано у Новом Саду, где се 
окупило више од 300 учесника у кадетској конкуренцији, Ана Тадић 
је освојила прво место у конкуренцији девојчица до 8 година са 
освојених 5,5 поена из 7 партија.

Вања Стевановић, члан Кјокушинкаи карате 
репрезентације, у марту месецу ове године, 
учествовала је на „ИȂК  Светском првенству“ у 
Солуну и том приликом веома успешно представила 
репрезентацију Србије, као и своју општину 
Вождовац, освојивши бронзану медаљу – 3. место 
у рангу млађих јуниорки. Поред ове, иза Вање су 
бројне медаље за освојена прва места на многим 
домаћим  и међународним такмичењима у овој 
борилачкој вештини. Иначе, Вања Стевановић је 
одлична ученица 6. разреда ОШ „Васа Чарапић“, Зуце 
и до сада је освојила 60  награда са карате и школских 
такмичења.

Бициклиста Теодор Бајевић Станковић је члан 

бициклистичког клуба „Авалски соко“ са Вождовца, у 
категорији полетарци (испод 13 година). Он је на Купу 
Србије 2014. године, као најбољи полетарац, постао 
државни првак у бициклизму.  У току прошле године 
Теодор је освојио чак 20 првих места у бројним градским, 
републичким и међународним првенствима и куповима.

Милан Тодић, члан Већа општине задужен за 
спорт и омладину, у знак захвалности на постигнутим 
резултатима, борбености и залагањима, честитао је 
младим спортистима и уручио им заслужене плакете. 
Он је посебно похвалио њихов велики успех и подсетио 
да Општина подржава све спортске активности, а на овај 
начин настоји да и друге младе додатно мотивише да се 
активније баве спортом.

уручеНе ПлаКеТе 
ВаЊИ И ТеОдОру
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У оквиру пројекта „Вождовачки 
шампиони“, петнаест најуспешнијих 
ученика вождовачких основних 
школа кренуло је 22. октобра 2015. 
године на четвородневно наградно 
путовање у Тител.

На наградно путовање ученике и 
наставнике испратили су председник 
Градске општине Вождовац Александар 
Савић и Милан Тодић, члан Већа 
задужен за спорт и омладину и 
иницијатор пројекта.

Најуспешнији ђаци који су се 
истакли у различитим спортским 
дисциплинама, боравили су у 
хотелу „Тиса“ у Тителу у пратњи два 
наставника физичког васпитања.   

Поред бројних спортских 
активности којима су се бавили током 
четвородневног боравка, они су обишли 
и све локалне знаменитости, упознали се 
са старим занатима и уживали у дружењу 
у природи и околини реке Тисе.      

„Вождовачки шампиони“ спроводе 
се другу годину заредом у сарадњи 
Градске општине Вождовац и 
Удружења педагога физичке културе 
Вождовца, са циљем стимулације 
бављења спортом и промоције здравог 
начина живота наших школараца.

Прошле године организовно је 
наградно путовање за најуспешније 
ученике V,, и V,,, разреда вождовачких 
основних школа, а у јуну ове године за 
ђаке V и V, разреда који су од 11. до 14. 
јуна 2015. године о трошку Општине 
боравили  у Сокобањи.

Шаховски дани
НАГРАЂЕНИ УЧЕСНИЦИ
Победници са школског првенства 
ГО Вождовац у шаху за 2015. годину

u У конкуренцији ученика првог и другог разреда:
ДЕЧАЦИ:
1. место - Кнежевић Александар,   ОШ “Змај Јова Јовановић“
2. место - Костадиновић Никола,   ОШ “Јанко Веселиновић“
3. место - Маричић Борис,   ОШ “Јанко Веселиновић“
ДЕВОЈЧИЦЕ:
1.место-Тадић Ана,  ОШ “Милан Ђ.Милићевић“ 
2. место-Дакић Марта,   ОШ “Милан Ђ.Милићевић“
3. место-Радисављевић Тара,   ОШ “Милан Ђ.Милићевић“

u У конкуренцији ученика трећег и четвртог разреда:
ДЕЧАЦИ:
1. место-Тадић Стефан,   ОШ “Милан Ђ.Милићевић“
2. место-Ђорђевић Павле,   ОШ “Милан Ђ.Милићевић“
3. место-Милосављевић Душан,   ОШ “Милан Ђ.Милићевић“
ДЕВОЈЧИЦЕ:
1. место-Рудовић Маша,   ОШ “Васа Чарапић“
2. место-Илић Звездана,  ОШ “Јанко Веселиновић“
3. место-Јовић Зоја,   ОШ “Васа Чарапић“
 
u У конкуренцији ученика петог и шестог разреда:
ДЕЧАЦИ:
1. место-Ковачевић Матија,   ОШ “Јанко Веселиновић“
2. место-Тешановић Лазар,   ОШ “Веселин Маслеша“
3. место-Ђурашиновић Марко,   ОШ “Јанко Веселиновић“
ДЕВОЈЧИЦЕ:
1. место-Георгиев Валерија,   ОШ “Милан Ђ.Милићевић“
2. место-Шакотић Ана,   ОШ “Јанко Веселиновић“
3. место-Исаиловић Тамара,   ОШ “Вук Карадзић“

u У конкуренцији ученика седмог и осмог разреда:
ДЕЧАЦИ:
1. место-Радовановић Михајло,   ОШ “Змај Јова Јовановић“
2. место-Козаичевски Феђа,   ОШ “Милан Ђ.Милићевић“
3. место-Урумов Никола,   ОШ “Веселин Маслеша“
ДЕВОЈЧИЦЕ:
3. место-Јелесијевић Александра,   ОШ “Доситеј Обрадовић“
2. место-Ињац Теодора,   ОШ “Веселин Маслеша“
1. место-Галовић Анђелина,   ОШ “Вук Карадзић“

Најмлађа и најперспективнија екипа са општине 
Вождовац која је освојила ДРУГО место у екипној 
конкуренцији - ОШ:“Змај Јова Јовановић“
1. Радовановић Михајло
2. Георгијев Вук
3. Кнежевић Александар
4. Андрић Стефан
 

Освајачи медаља на државним 
такмичењима у 2015. години:
u Козаичевски Феђа -   3. место убрзано првенство Србије;
u Величковски Иван -   3. место убрзано првенство Србије;
u  Радовановић Михајло -  3. место првенство Србије у 

редовном шаху и победник престижног сениорског турнира 
Пролећни опен 2015;

u  Тадић Стефан -   1. место првенство Србије у убрзаном 
шаху, 2.место на првенству Србије у редовном шаху и 
победник Првог школског првенства Србије у конкуренцији 
ученика трећег и четвртог разреда;

u  Теодора Ињац -   2. место на првенству Србије у редовном 
шаху и победница Првог школског првенства Србије у 
конкуренцији ученица седмог и осмог  разреда;

u  Тадић Ана -   првакиња Србије у конкуренцији девојчица до 
8 година у убрзаном и редовном шаху.

На платоу испред Градске 
општине Вождовац, одржана 
је шаховска манифестација 
„ШАȃОВСКИ ДАН НА 
ВОЖДОВЦУ“, коју су организовали 
испред ГО Вождовац - члан Већа 
задужен за спорт и омладину, 
Милан Тодић и Шаховски клуб 
„Тадић”.

Присутну децу и родитеље 
поздравили су такође и велемајстор 
Бранко Тадић, као и доајен српског 
шаховског новинарстава Драгољуб 
Јоксимовић. 

У првом делу програма 
малишанима су додељене 
заслужене награде у виду диплома 

и шаховских књига, за које се 
побринуо Шаховски информатор.

Награде најуспешнијима 
уручили су присутни велемајстори 
Иван Иванишевић, Милош 
Перуновић и Бранко Тадић.

У другом ревијалном делу 
програма одиграна је симултанка - 
велемајстори против вождовачких 
основаца. Да све протекне у 
најбољем реду побринула се 
шаховски судија  Катарина Тадић.

У овој посећеној и лепој 
шаховској манифестацији 
учествовало је 72 ученика основних 
школа, као и 12 предшколаца из 
вождовачких вртића.        

НАГРАЂЕНИ НАЈУСПЕШНИЈНАГРАЂЕНИ НАЈУСПЕШНИЈНАГРАЂЕНИ НАЈУСПЕШНИЈИИИ УЧЕНИЦ УЧЕНИЦ УЧЕНИЦИИИ У РАЗЛИЧИТИМ СПОРТСКИМ ДИС У РАЗЛИЧИТИМ СПОРТСКИМ ДИС У РАЗЛИЧИТИМ СПОРТСКИМ ДИСЦЦЦИПЛИНАМАИПЛИНАМАИПЛИНАМА

ВОЖдОВачКИ ШаМПИОНИ 
На НаГрадНОМ ПуТОВаЊу

Успешним кик боксерима Николи Вукићу и Лазару Станимировићу - 
члановима Клуба „)LJKW WeaP“ уручене су плакете у свечаној сали Градске 
општине Вождовац. 

Милан Тодић, члан Већа задужен за спорт и омладину похвалио је младе 
спортисте  и честитао им на недавно освојеним медаљама у овој спортској 
борилачкој вештини. Петнаестогодишњи Никола Вукић освојио је сребрну, а 
двадесетједногодишњи Лазар Станимировић бронзану медаљу на Балканском 
првенству, које је одржано у Нишу од 26. до 29. јуна 2015. године, док су на 
Првенству Београда одржаном у јуну 2015. године освојили златне медаље.

Младим шампионима Београда Милан Тодић је уручио плакете за 
постигнуте резултате у кик боксу, а Милошу Константиновићу, тренеру 
вождовачког Кик бокс клуба „)Lght team“ - захвалницу за допринос развоју 
спорта на Вождовцу. Он је том приликом рекао да су овакви резултати 
понос за општину Вождовац и пожелео им да и у будућности остварују само 
победе, како у спорту, тако и у приватном животу, што ће Општина знати да 
препозна и награди.

уСПеХ МладИХ КИК БОКСера
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Градска општина Вождовац је у сарадњи са 
спортским клубовима са своје територије и ове 
године организовала акцију „Спортско лето на 
Вождовцу”.

Током  лета 2015. године, вождовачки клубови 
отворили су своја врата свим заинтересованим ђацима 
основних школа Вождовца, који су имали прилику 

да  бесплатно тренирају спорт за који се определе у 16 
вождовачких клубова.

Један од циљева Општине био је да се 
Вождовчани приближе спорту и да деца која 
свој распуст проводе у Београду искористе 
слободно време на прави начин, а њихов рад буде 
стимулисан, запажен и награђен.

                                                           ЛЕТО НА ВОЖДОВЦУ 2015.                                                                                                                                              ЛЕТО НА ВОЖДОВЦУ 2015.                                                            ЛЕТО НА ВОЖДОВЦУ 2015.                                                                                                                                              ЛЕТО НА ВОЖДОВЦУ 2015.                                                            ЛЕТО НА ВОЖДОВЦУ 2015.                                                                                                                                              ЛЕТО НА ВОЖДОВЦУ 2015. 

лето на Вождовцу 
у знаку спорта

да  бесплатно тренирају спорт за који се определе у 16 

слободно време на прави начин, а њихов рад буде 
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ГРАДСКА ОПШТИНА

Устаничка 53  //  Централа  011/244-1071, 011/244-7295; 064/8787-892, 064/8787-893  //  е-mail  opstina@vozdovac.rs

Кабинет председника Oпштине
011/244-0403
Начелник Управе општине
011/2443-159

Веће општине
011/2447-249; 011/244-0686
Заштитник грађана
011/244-2877

уручеНе заХВалНИЦе 
учеСНИЦИМа аКЦИЈе 

СПОРТСКО ЛЕТО НА ВОЖДОВЦУ 2015.СПОРТСКО ЛЕТО НА ВОЖДОВЦУ 2015.СПОРТСКО ЛЕТО НА ВОЖДОВЦУ 2015.

Председник Градске општине 
Вождовац Александар Савић и 
члан Већа општине задужен за 
спорт и омладину Милан Тодић, 
угостили су средином септембра 
у свечаној сали Општине 
представнике 16 спортских 
клубова који су учествовали у 
акцији „Спортско лето 2015“.   

Председник Савић пожелео 
је спортистима успех који има 
славни Новак Ђоковић, Ана 
Ивановић и други наши спортисти. 
Он је подсетио да је Општина у 
протеклом периоду доста улагала у 
спорт, као и у реновирање школа, 
вртића и игралишта, како би се 
младим Вождовчанима омогућили 

најбољи услови за бављење 
спортом. На крају свечаног 
пријема, председник је уручио 
захвалнице представницима 
клубова за учешће у овој акцији, 
током које је вождовачким ђацима 
омогућено да бесплатно тренирају 
и развијају своје таленте кроз 
различите спортске садржаје.

Одељење за финансије, привреду, 
друштвене делатности и планирање 
 011/244-9645

Одељење за комунално грађевинске 
и стамбене послове 011/245-8258

Одељење за имовинско правне 
послове 011/244-1071 
 лок. 149, 150

Одељење за општу управу  
 011/244-5480
Шалтер писарнице 
 011/244-1071/лок. 227
Шалтер за оверу докумената  
  011/44-1071/лок. 226, 263

Издавање радних књижица  
  011/44-1071/лок. 139
Одељење за инспекцијске послове 
 011/244-5454

Управа за борачко инвалидску 
заштиту и стамбене послове  
  011/244-1071 
 лок.136, 134

Служба за информисање, протокол 
и кабинет 011/2457-931

Координатор за националне мањине 
 011/244-1071/лок. 206

Канцеларија за младе   
 011/244-1071/лок. 248

Центар за мирно решавање спорова, 
Устаничка 66 011/344-94-23

Услужни центар  
БЕЛИ ПОТОК, Авалска 33 
 011/390-8451; 011/390-8450

ДРУГЕ СЛУЖБЕ У ЗГРАДИ ОПШТИНЕ:

Одсек за лична стања грађана, 
вођење матичних књига и изборна 
права Вождовца 011/244-7247

Управа јавних прихода  
- Одељење Вождовац 011/244-3192 
    (www.�nansijebgd.org)

Инфостан 011/395-4427 
 (e-mail: vozdovac@infostan.rs)

ГРАДСКА ОПШТИНА Кабинет председника Oпштине Веће општине

ВОДИЧ ЗА ГРАЂАНЕ

УПРАВА ОПШТИНЕ ВОЖДОВАЦ

www.vozdovac.rs

ОСТАЛЕ УСТАНОВЕ НА ТЕРИТОРИЈИ ОПШТИНЕ
ДОМ ЗДРАВЉА ВОЖДОВАЦ, 
Криволачка 4 - 6 Централа: 011/3080-500 
 Информације: 011/3080-520

ЦЕНТАР ЗА СОЦИЈАЛНИ РАД 
Адмирала Вуковића 14 
 011/2461-644 
 011/2456-546

ПОЛИЦИЈСКА УПРАВА Београда,  
Љермонтова 12а  011/3470-200 
 011/3472-447

ОУП ВОЖДОВАЦ 
Стевана  Првовенчаног 1 
 011/2453-656 
 011/3004-009

ВОЈНИ ОДСЕК ВОЖДОВАЦ 
Устаничка 64/IV   011/24 22 819

ЈП „ПОСЛОВНИ ПРОСТОР ВОЖДОВАЦ“ 
Устаничка 125 ц 011/3472-036

ЦКС „ШУМИЦЕ“ 
Устаничка 125 011/244-0059

СЦ  „БАЊИЦА“  
Црнотравска 4 011/2667-999

СЦ „ВОЖДОВАЦ“ 
Црнотравска 4 011/2667-780

ЈКП „ИНФОСТАН“ 
Данијелова 33  011/3954-240 
Радна јединица Вождовац 
Устаничка 53  011/395-4427

ПОРЕСКА УПРАВА - Вождовац 
Устаничка 130 011/3043-800 
Порез на имовину физичких лица Устаничка 53, 
 011/244-3192

ЈП „ГРАДСКО СТАМБЕНО“ 
Данијелова 32 011/3950-391
 011/3950-363

ПРЕДШКОЛСКА  УСТАНОВА  
„ЧИКА ЈОВА ЗМАЈ“ 
Саве Шумановића 1 011/2473-937  
 011/2466-033

НУ „СВЕТОЗАР МАРКОВИЋ“ 
Устаничка 66 011/ 344 59 57
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А ЈКП „БЕОГРАДСКИ ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА” 

Кнеза Милоша 27 011/3606-606 
Радна јединица Вождовац,  
Данијелова 32,   011/3402-053
ЈКП „ГРАДСКЕ ПИЈАЦЕ”  
Живка Карабиберовића 3  011/7806- 451
ЈКП „БЕОГРАДСКЕ ЕЛЕКТРАНЕ” 
Савски насип 11  011/2093-101
ЈКП „ЈАВНО ОСВЕТЉЕЊЕ” 
Бул. Краља Александра 73а 011/4405-100
ЈКП “ЗЕЛЕНИЛО БЕОГРАД” 
Мали Калемегдан 8  011/2630-506
ЈКП „ГРАДСКА ЧИСТОЋА” -  ВОЖДОВАЦ 
Милана Топлице 1  011/2882-916
ЈКП „ПАРКИНГ СЕРВИС” 
Краљице Марије  011/3035-400
ЈКП ГСП „БЕОГРАД” 
Кнегиње Љубице 29  011/3664-000
ЈКП „БЕОГРАД ПУТ” 
Драгослава Срејовића 8а  011/2763-966
ЈКП „ИНФОСТАН” 
Данијелова 33 011/3954-240 
Радна јединица Вождовац, 
Устаничка 53   011/395-4427
ЈКП „ПОГРЕБНЕ УСЛУГЕ” 
Рузвелтова 50 011/207-1300
ЈП „ГРАДСКО СТАМБЕНО” 
Данијелова 33 011/353-7777 
Радна јединица Вождовац 
Заплањска 16а  011/3950-369

ГРАД БЕОГРАД
ГРАДСКА УПРАВА
www. beograd.rs   
bks@beograd.gov.rs www. beograd.rs  //  bks@beograd.gov.rs

БЕОКОМ СЕРВИС Служба за комуникацију и 
координацију односа са грађанима

Тиршова 1

0800 110 011



ГРАДСКА ОПШТИНА

www.vozdovac.rs


